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ACTA PLE NÚM.  3/06 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 23 DE 
FEBRER DE  2006 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 23 DE FEBRER DE 2006 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-tres de febrer de dos mil sis, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
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Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENT 
 
Amb veu i vot 
 
No excusa 
 
Sr. Miguel López Sánchez 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 2/06, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 26 de gener  d'enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 2.1.- Decret núm. 175/06 de data 23 de gener 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 de novembre de 
2003, amb el número 6557/03, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 14 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Municipal de la Cultura, modificat posteriorment per Decrets de 
l’Alcaldia números 445/04, de 9 de febrer,  644/04, de 25 de febrer, 975/04, 
de 15 de març, 1517/04, de 8 d’abril, 5309/2004, de 2 de novembre i 
2556/2006, de 2 de juny. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Tinent d’Alcalde de Cultura, 
Cooperació i Solidaritat, Esports i Joventut de data 16 de gener d’enguany, se 
sol·licita  el canvi de representants de la Asociación Andaluza Hijos de 
Almachar en el Consell  Municipal de la Cultura. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6557/03, de 26 de 
novembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell Municipal 
de la Cultura de Cornellà de Llobregat en el sentit següent:: 
 

a) Deixar sense efecte el nomenament fet per Decret de l’Alcaldia 
núm. 6557/03, de 26 de novembre, a favor del senyor Antonio 
Gámez Pérez, com a representant de la Asociación  Andaluza 
Hijos de Almachar en aquest Consell. 

 
b) Nomenar com a representants titular i suplent, respectivament,  

de la Asociación Andaluza Hijos de Almachar en aquest Consell, 
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als senyors Manuel Alcántara Ruiz i José Antonio Jiménez 
Ledesma. 

  
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cultura 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i Secretari del 
Consell Municipal de la Cultura, i a les persones interessades, als efectes 
escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
  
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a la modificació dels 
membres del Ple del Consell Municipal de Cultura, i, en concret, al 
representant que hi tenia la “Asociación Andaluza Hijos de Almachar”. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 184/06 de data 24 de gener 
 
 “Vista la necessitat de cobrir temporalment, la incapacitat temporal 
del senyor Manuel Carrasco Càrdenas com a Tècnic Auxiliar en Activitats 
Esportives, per poder atendre amb diligència les tasques que s’han de dur a 
terme, 
  
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Manuel Carrasco Càrdenas fins a la 
seva reincorporació, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants disponibles per poder-ho fer, 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels candidats de la 
bossa de treball que estan en possessió del títol de llincenciats/des en 
Ciències e l’Activitat Física i de l’Esport.  
 
 Atès que el senyor Adrià Vall Verdaguer ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03452D012000, 03452D012100, 03452D015000, 
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 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides   
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Manuel 
Carrasco Cárdenas, en qualitat de Tècnic Auxiliar d’Activitats Esportives, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Adrià Vall Verdaguer, 
en qualitat de Tècnic Auxiliar d’Activitats Esportives, enquadrat en l’Escala 
d’Administració Especial, Sots-Escala de Serveis Especials, Places de Comeses 
Especials, classificat en el grup C, amb efectes 19 de gener de 2006 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Manuel Carrasco Càrdenas, i en 
tot cas fins un període màxim de tres mesos, fins el 19/04/2006, i mentre 
romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació 
per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits 
essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament 
i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Adrià Vall Verdaguer al lloc de treball 
de Tècnic Auxiliar d’Activitats Esportives al Departament de Cultura, 
Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut, assignant-li les retribucions 
corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que tant aquest decret com els següents fan referència 
a la contractació de personal per a diferents departaments de l’Ajuntament, 
sobretot per cobrir baixes laborals. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.3.- Decret núm. 370/06 de data 2 de febrer 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, senyor Andrés Romero Jiménez, que ocupa una plaça 
d’Assistent/a Social, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents Socials amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el bon funcionament del servei, i les dificultats 
per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels 
Assistents Socials de la bossa de treball, 
 
 Atès que el senyor Juan José López Peralta  té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, 
 
 Atès que la persona proposada és la primera que ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta de contractació que se li ha 
realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P5 13100 de Personal laboral eventual/ Adults,  
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com el que preveu l’article 15.1 c) de 
l’Estatut dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent/a Social al Departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Juan José López Peralta, en qualitat d’Assistent Social, perquè substitueixi al 
titular del lloc de treball senyor Andrés Romero Jiménez, des del dia 31 de 
gener de 2006 i fins  la reincorporació de l’empleat substituït o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball 
d’Assistent/a Social del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.4.- Decret núm. 371/06 de data 2 de febrer  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d’Administratiu/va a 
l’Escola Municipal de Música, per poder atendre les funcions administratives 
que poden restar desateses com a conseqüència de la renúncia a la seva 
condició de funcionària interina de la senyora Mireia López Moles, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
 
 Atès que la senyora Patrícia Oscoz Lebrero va superar les proves en 
el procés selectiu lliure convocat per establir un ordre de preferència per cobrir 
temporalment aquelles absències o vacants d’Administratius/ves, dins de la 
plantilla de personal funcionari i/o incloses dins de la plantilla de personal 
laboral, quedant classificada en la setena posició, 
 
 Atès que la senyora Patrícia Oscoz Lebrero  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03423A012000, 03423A012100, 03423A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar funcionària interina a la senyora Patrícia Oscoz 
Lebrero, en qualitat d’Administrativa, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificada en el grup C, amb efectes del dia 6 de febrer de 2006 i  
fins tant no es proveeixin la plaça de forma definitiva en la forma 
reglamentàriament establerta o es pugui revocar la designació per qualsevol 
altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel 
seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament i 
específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Segon.- Adscriure a la senyora Patrícia Oscoz Lebrero al lloc de 
treball d’Administratiu/va al departament d’Educació d’aquest Ajuntament, 
assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Tercer.- Autoritzar la disposició de la despesa per la quantitat de 
16.243,- Euros amb càrrec a les partides pressupostàries 03423A012000, 
03423A012100, i  03423A015000, en concepte de retribucions a abonar a la 
senyora Patrícia Osocoz Lebrero per l’exercici 2006.  
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 374/06 de data 3 de febrer 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d’Administratiu/va a 
l’Àrea Tècnica de Guardia Urbana del Departament de Via Pública, per poder 
atendre les funcions administratives que poden restar desateses com a 
conseqüència de la pèrdua de la seva condició de funcionari interí del senyor 
Alberto Fossar Navarro,  
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
 
 Atès que el senyor Agustín Chamorro Medina va superar les proves 
en el procés selectiu lliure convocat per establir un ordre de preferència per 
cobrir temporalment aquelles absències o vacants d’Administratius/ves, dins 
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de la plantilla de personal funcionari i/o incloses dins de la plantilla de 
personal laboral, quedant classificada en la setena posició, 
 
 Atès que el senyor Agustín Chamorro Medina  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03222A012000, 03222A012100, 03222A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Deixar sense efecte el nomenament com a funcionari interí 
del senyor Agustín Chamorro Medina en qualitat d’Auxiliar Administratiu, a 
partir del dia 6 de febrer de 2006. 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Agustín Chamorro 
Medina, en qualitat d’Administratiu, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificat en el grup C, amb efectes del dia 6 de febrer de 2006 i  fins 
tant no es proveeixin la plaça de forma definitiva en la forma 
reglamentàriament establerta o es pugui revocar la designació per qualsevol 
altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel 
seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament i 
específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Agustín Chamorro Medina al lloc de 
treball d’Administratiu/va al departament de Via Pública d’aquest 
Ajuntament, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.6.- Decret núm. 388/06 de data 6 de febrer  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, senyora Consuelo Rivera Regueras, que ocupa una plaça 
d’Assistent/a Social, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents Socials amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el bon funcionament del servei, i les dificultats 
per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels 
Assistents Socials de la bossa de treball, 
 
 Atès que el senyor Lluís Vicenç Gil Amores  té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, 
 
 Atès que la persona proposada és la primera que ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta de contractació que se li ha 
realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P5 13100 de Personal laboral eventual/ Adults,  
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com el que preveu l’article 15.1 c) de 
l’Estatut dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent/a Social al Departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social. 
 
 Segon.- Convalidar l’autorització de la contractació temporal 
d’interinitat del senyor Lluís Vicenç Gil Amores, en qualitat d’Assistent Social, 
perquè substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Consuelo Rivera 
Regueras, des del dia 30 de gener de 2006 i fins  la reincorporació de 
l’empleada substituïda o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits 
en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals 
aplicables a aquesta modalitat contractual. 
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball 
d’Assistent/a Social del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.7.- Decret núm. 401/06 de data 6 de febrer 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Educació, referent a la 
necessitat de cobrir la plaça d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Isabel Vargas Jiménez, la qual està realitzant la 
suplència de l’Assistent Infantil, senyora Anna Martorell de Solà, per cobrir la 
incapacitat temporal i posterior baixa maternal de la senyora Teresa Rodríguez 
Fabián, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La 
Baldufa, 
 
 Atès que aquesta suplència estava sent realitzada per la senyora 
Debora Pintor Yepes, i que ha presentat la renúncia al seu lloc de treball com 
Assistent Infantil, amb efectes 13 de gener de 2006. 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2005/2006, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones de la borsa de treball 
d’Educadors/es i Assistents Infantils, 
 
 Atès que la senyora Gema Moreno Orejula té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
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 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil (795) B, a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Convalidar l’autorització de la contractació temporal 
d’interinitat a temps parcial de la senyora Gema Moreno Orejula en qualitat 
d’Assistenta Infantil (795)B, perquè substitueixi a la senyora Isabel Vargas 
Jiménez, des del dia 18 de gener de 2006 fins la seva reincorporació i, en tot 
cas, fins la data de finalització del present curs escolar 2005/2006, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.8.- Decret núm. 497/06 de data 14 de febrer 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la plaça d’Assistenta Infantil de l’empleada d’aquest 
Institut, senyora Núria Solé Ximénez, en situació de incapacitat temporal, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol Edelweiss, 
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 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2005/2006, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Assistents/es 
Infantils, 
 
 Atès que la senyora Elisa González Morales té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil a l’Escola Bressol Edelweiss. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Elisa González Morales en qualitat d’Assistenta Infantil, 
perquè substitueixi a la senyora Núria Solé Ximénez, des del dia 8 de febrer de 
2006 i fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de finalització del 
present curs escolar 2005/2006, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.9.- Decret núm. 498/06 de data 14 de febrer 
 
 “Atesa la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat 
d’aquest Ajuntament, senyora  Blas Cruz Valverde, que ocupa una plaça de 
Oficial 1ª de Manteniment, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Via Pública, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el bon funcionament del departament, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels C.V. de les persones que 
consten inscrites a la bossa de treball d’Oficials de Manteniment, 
  
 Atès que el senyor José Manuel Fernández Peñascal té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques per haver treballat a la mateixa àrea tècnica de manteniment i serveis 
del Departament de Via Pública, a plena satisfacció d’aquesta Organització, i 
que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 431B0 13100 de Personal laboral eventual/Mant. Edificis. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
  

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Oficial de 1ª de Manteniment al Departament de Via Publica,  
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
José Manuel Fernández Peñascal, en qualitat d’Oficial 1ª de Manteniment, 
perquè substitueixi al titular del lloc de treball senyor Blas Cruz Valverde, des 
del dia 9 de febrer de 2006 i fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per 
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qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Oficial 
de 1ª de Manteniment al Departament de Via Pública, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.10.- Decret núm. 499/06 de data 14 de febrer  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir el permís per paternitat del funcionari interí d’aquest 
Ajuntament, senyor Juan Vilardaga Prats, el qual estava cobrint la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Carles 
Beneseit Navarro, que ocupa una plaça de Subaltern, als efectes de garantir el 
normal funcionament del CEIP l’Areny, 
 
 Atès que les persones a ser substituïdes són funcionaris interí i de 
carrera d’aquest Ajuntament respectivament, es proposa designar un/a 
funcionari/a interí/na  per cobrir la incapacitat temporal del senyor Carles 
Beneseit Navarro i el permís per paternitat del senyor Juan Vilardaga Prats, 
fins a la reincorporació de qualsevol d’ells, 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com a Subalterns per aquest 
Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Vicente Fernández Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A112000, 03422A112100, 03422A115000, 
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 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Carles 
Beneseit Navarro, i el permís per paternitat del funcionari interí d’aquest 
Ajuntament, senyor Juan Vilardaga Prats, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Vicente Fernández Vaz, 
en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 8 de febrer de 2006 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Carles Beneseit Navarro, o bé fins 
la reincorporació del seu substitut el proper dia 5 de març de 2006, el senyor 
Juan Vilardaga Prats, i mentre romangui en aquesta situació administrativa o 
es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment 
sobrevingut dels requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 
71è del mateix Reglament i específicament el que fa referència a la 
inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les funcions públiques.  
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Vicente Fernández Vaz al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del Departament de 
Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.11.- Decret núm. 529/06 de data 15 de febrer  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Educació referent a la 
necessitat de cobrir la incapacitat temporal de la funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, senyora Núria Irles Vaghi, que ocupa una plaça 
d’Educador/a Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol La Baldufa, 
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 Atès que la persona a ser substituïda és funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal de la senyora Núria Irles Vaghi fins a la seva 
reincorporació, 
 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2005/2006, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Educadors Infantils,  
 
 Atès que la senyora Margarita Benjumea Benages té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques,   
 
 Atès que la senyora Margarita Benjumea Benages  ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03423C012000, 03423C012100, 03423C015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Núria 
Irles Vaghi en qualitat d’Educador/a Infantil,  
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la senyora Margarita 
Benjumea Benages, en qualitat d’Educadora Infantil, enquadrat en l’Escala 
d’Administració Especial, classificada en el grup C, amb efectes 13 de febrer 
de 2006 i fins la reincorporació de la funcionària de carrera substituïda,  i 
mentre romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la 
designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Margarita Benjumea Benages al lloc 
de treball d’Educadora Infantil  de l’Escola Bressol La Baldufa, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
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 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.12.- Decret núm. 530/06 de data 15 de febrer 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Educació, referent a la 
necessitat de cobrir la plaça d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Laura Vera García, en situació de incapacitat 
temporal i la seva posterior baixa maternal, als efectes de garantir el normal 
funcionament de l’Escola Bressol La Baldufa, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2005/2006, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones de la borsa de treball 
d’Educadors/es i Assistents Infantils, 
 
 Atès que la senyora Yanet Duran García té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
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HE RESOLT   

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil (795) B, a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Yanet Duran García en qualitat d’Assistenta Infantil 
(795)B, perquè substitueixi a la senyora Laura Vera Garcia, des del dia 10 de 
febrer de 2006 fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de 
finalització del present curs escolar 2005/2006, o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ 
 
 3.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani, aprovar el 
Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic Administratives i el Reglament 
d’Usuaris, així com adjudicar la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals situats en el subsòl de la Plaça del Sol, utilitzant la forma de 
gestió directa com a modalitat de prestació del servei, a favor de 
l’empresa EMDUCSA. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Tenint previst, aquest Ajuntament, la construcció i explotació d'un 
nou aparcament soterrani en  terrenys municipals situats a la Plaça del Sol ,   
assumint la gestió directa del servei d’aparcament l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA) de 
conformitat al que estableix l’acord plenari de 28 d’octubre de 1983 mitjançant 
el qual es va municipalitzar aquest servei. 
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   Aquesta Comissió Informativa  d’Interior i Comerç, proposa al Ple de 
l’ Ajuntament,  l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Establir un nou servei d'aparcament soterrani en  terrenys 
municipals, situats en el subsòl de la Plaça del Sol de Cornellà de Llobregat, 
utilitzant la forma de gestió directa com a modalitat de prestació del servei, 
que assumirà la Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, 
S.A. (EMDUCSA) . 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
Administratives, que figura com annex  I, i que ha de regir la concessió de l'ús 
privatiu dels terrenys municipals afectes al servei públic d'aparcament, per 
l'execució de les obres de construcció de l'esmentat aparcament soterrani. 
 
 Tercer.- Adjudicar la concessió de l'ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d'aparcament, a que fa referència l'article 
59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.  (EMDUCSA) per l'execució de les 
obres de construcció de l'esmentat aparcament, formalitzant aquesta 
concessió en document administratiu i facultant al senyor Alcalde per la firma 
de  quants documents siguin necessaris. 
 
 Quart.- Aprovar el Reglament de Règim Interior de la Comunitat 
d'Usuaris de l'esmentat aparcament,  com annex II, i que haurà de regular les 
relacions entre els futurs usuaris de les distintes places d'aparcament així 
com les normes d'utilització dels trasters construïts a l'interior del mateix, de 
forma que els usuaris, de conformitat amb allò que disposa la Llei de Propietat 
Horitzontal, restaran constituïts en Comunitat, amb drets i obligacions, 
òrgans propis de Govern i Administració i regulació pròpia de l'ús de les 
diferents places d'aparcament.  
 
 Cinquè.- Notificar el present acord a l'Empresa EMDUCSA, al 
Departament d' Urbanisme i Habitatge i la Intervenció Municipal. 
 
 Sisè.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 111 de 
la Llei General Tributària.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen 
manifestant que es tracta de la concessió d’aquest ús privatiu de domini 
públic amb una superfície de 1.889 metres quadrats situats al subsòl de la 
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plaça de Sol. Això és per executar les obres de construcció d’un aparcament 
soterrani de tres plantes. 
 
 Com dic, la distribució és de tres plantes, amb una capacitat 
aproximada de 215 places i 74 trasters i allò que s’intenta amb aquesta 
actuació és augmentar significativament l’oferta d’aparcament en la zona de 
referència entre els barris del Pedró i la Gavarra, i aprofitant aquesta actuació 
també es realitzarà la urbanització de la plaça del Sol. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que amb aquestes 
propostes està clar l’interès que té el govern municipal de pal·liar el tema de 
l’aparcament perquè des de l’any 1985 -que es va fer el primer parcament 
públic municipal en la plaça del Pilar de Sant Ildefons- fins ara, pràcticament 
tots els espais lliures on s’ha pogut fer un aparcament s’ha fet o s’ha intentat, 
per tal de poder pal·liar un problema greu que hi ha a la ciutat. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 4.- Aprovar la permuta, entre aquest Ajuntament i l’empresa 
EMDUCSA, del subsòl del terreny situat a l’avinguda Salvador Allende 
(antic IES Verdaguer) destinat a la construcció d’un aparcament 
soterrani, amb la realització per EMDUCSA de les obres d’estructura de la 
futura residència de gent gran. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’ expedient instruït per a procedir a la permuta del subsòl de 
la finca de propietat municipal, (antic IES Verdaguer), per l’execució de les 
obres d’estructura de la Residència de la Tercera Edat Verdaguer, entre aquest 
Ajuntament, i l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de 
Llobregat , Societat Anònima (EMDUCSA). 
 
 Atès que segons consta a l’inventari municipal l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat és propietari del terreny de 2.713,33 m2, situat al terme 
de Cornellà de Llobregat, en el barri de Sant Ildefons, segons escriptura 
realitzada davant el notari senyor Marcial Meleiro Fernández en data 5 
d’octubre de 1966, amb núm. de protocol 6956 i figura inscrita al Registre de 
la Propietat núm. 2 de l’Hospitalet al tom i llibre 153, foli 130, finca número 
12171, amb la següent descripció literal: 
 
 “Porción de terreno en término de Cornellà de Llobregat, en el 
Barrio Sant Ildefons de la Ciudad Satélite, núcleo tercero, comprende una 
superficie de dos mil setecientos trece metros treinta y tres decímetros 
cuadrados o sea,  setenta y un mil ochocientos diez y seis palmos cuarenta y 
un décimos de palmo cuadrados. Lindante, Norte, Este y Oeste, con resto de 
terrenos de Edificios Cornellà, S.A. y Sur la Fundación Benlloch”. 
 
 Conforme a certificació cadastral Descriptiva y Gràfica de Béns 
Immobles de naturalesa Urbana, obrants a l’expedient i reflexat a l’inventari 
municipal, l’esmentada finca té una superfície real de 3909 m2, havent-se de 
realitzar l’esmentada modificació en el Registre de la Propietat. 
 
 La finca té la qualificació de bé patrimonial. 
 
 Així mateix  al Pla Especial d’assignació d’usos per a la implantació 
d’aparcament en el subsòl de Sant Ildefons aprovat definitivament per la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona en sessió de 20 d’octubre  de 
2005, a l’article 1 de la normativa aprovada en aquest Pla s’estableix que “el 
subsòl de les zones d’equipament (7) i els espais intersticials entre edificacions 
de la zona segons volumetria específica (clau 18) del barri de Sant Ildefons 
delimitat en la part gràfica del document tenen assignat l’ús d’aparcament 
privat, en règim de venda sense més limitació que aquelles tècniques 
motivades per pas d’infrastructures. 
 
 Atès que la permuta s’estableix en els termes de permutar subsòl de 
la finca esmentada anteriorment, propietat de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, a canvi del cost de part de l’obra de la Residència de la Tercera Edat 
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Verdaguer, a construir properament en aquesta finca, fins a l’import de 
2.929.832,-  euros, i que el valor del subsòl s’estableix en 2.345.400.- euros. 
           
  Atès que de conformitat amb allò que disposen als articles 47 i 48 
del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, aquest Ajuntament està facultat 
per a permutar béns patrimonials, prèvia valoració tècnica dels béns objecte 
de permuta, i que la mateixa es pot fer també si la diferència de valors entre 
els béns no excedeix el 100% del valor més baix . 
 
 Vistos els informes emesos al respecte pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni,  la Secretària General i per l’ Arquitecte Municipal.  
 
   Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides,  proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 
 Primer.- Efectuar les operacions  registrals  que s’escaiguin per tal 
de regularitzar la finca a efectes del Registre de la Propietat d’Hospitalet, i en 
concret la presentació del Certificat Cadastral a efectes d’adequar la superfície 
de la finca a la realitat de la mateixa. 
 
 Segon.-  Aprovar la permuta de béns a que fa referència l’article 47 
del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, entre béns i obres a realitzar de 
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, 
Societat Anònima (EMDUCSA) i aquest Ajuntament, essent les valoracions  i la 
descripció de les finques i serveis a permutar les següents: 
 

L’Ajuntament aliena a EMDUCSA mitjançant permuta  el subsòl de 
la finca de 3909 m2 propietat de l’Ajuntament, conforme al plànol 
adjunt obrant en la certificació cadastral, corresponent a l’antic IES 
Verdaguer, transmetent el dret a edificar en el subsòl de la finca de 
la seva propietat. Aquesta transmissió del subsòl es valora segons 
informe de l’arquitecta municipal obrant a l’expedient en 
2.345.400.- euros. 
 
EMDUCSA compensa a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, amb 
la realització de les obres d’estructura de la Residència de la Tercera 
Edat Verdaguer, valorades segons informe municipal en 2.929.832.- 
euros  (Iva exclòs). 

 
 Tercer.-  Establir que la finalització de les obres d’estructura 
objecte de permuta a realitzar per EMDUCSA s’hauran de realitzar com a 
màxim fins a 31 de desembre de 2009, establint-se a més que Emducsa haurà 
de presentar a l’Ajuntament les corresponent certificacions d’obres per 
determinar el valor real definitiu de les mateixes i en el supòsit que el cost 
sigui inferior al previst en el present acord de permuta, es reintegrarà a 
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l’Ajuntament de Cornellà  en el termini màxim d’un mes des de la certificació 
final la diferencia econòmica entre l’import ara previst i el cost real. 
 
 Quart.- Anotar la permuta a l’Inventari Municipal de Béns, a l’efecte 
de la seva actualització, d’acord amb l’article 102 del Reglament de Patrimoni 
dels Ens Locals, un cop formalitzada la mateixa. 
 
 Cinquè.-  Formalitzar la present permuta en escriptura pública. Les 
despeses originades com a conseqüència d’aquesta formalització seran 
repartides per parts iguals entre les parts contractants. 
 
 Malgrat això, cada part contractant assumirà respecte de la finca de 
la seva propietat, les despeses notarials, registrals i fiscals resultants 
d’operacions que sigui necessari fer amb caràcter previ a la formalització de la 
permuta. 
 
 Sisè.- Donar compte del present acord al Departament de 
Governació  i Administracions Públiques, de la Generalitat de Catalunya, de 
conformitat amb allò que preveu l’article 40 del Reglament de Patrimoni.  
 
 Setè.- Facultar al senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per a la 
signatura de quants documents públics i privats siguin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
   
 Vuitè.- Comunicar el present acord a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà  (EMDUCSA),  al Departament 
d’Urbanisme  i Habitatge i a la Intervenció Municipal.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que allò que es proposa en aquest punt és permutar aquest 
subsòl, incloent el dret a edificar en aquest un equipament soterrani destinat 
a aparcament.  
 
 Aquest subsòl en l’actualitat és propietat de l’Ajuntament i el que 
fem és permutar-lo a canvi del cost de part de l’obra de la Residència de la 
Tercera Edat Verdaguer que es construirà en aquesta finca. 
 
 Es constitueix un dret que consisteix en construir sobre la totalitat 
del subsòl un edifici subterrani, destinat en aquest cas a aparcament, 
permutant-lo per la realització de les obres d’estructura de la Residència de la 
Tercera Edat Verdaguer. 
 
 Aquesta residència ha de prestar servei a un sector de la població 
creixent, la població de major edat i que precisa de més atenció. I el que està 
clar és que és indiscutible el dèficit que ara mateix hi ha de places i serveis en 
aquest sector. Per això la decisió d’aquest Ajuntament és construir la 
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residència i, per tant, entenem que aquesta operació -sobre tot la construcció 
de la residència- no pot més que afavorir la qualitat de vida d’un sector de 
població de la nostra ciutat com és el de la gent gran i també -aprofitant una 
mica el que ha dit el company Nèstor abans- un aparcament més per cobrir 
aquest dèficit que comentava.  
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que és evident que el 
seu Grup està d’acord amb aquesta construcció atès que va ser una Moció del 
PP la primera que va suggerir la construcció de la residència. 
 
 Aprofito per fer un incís i uns vots de bons desigs i espero que 
l’Ajuntament de Cornellà controli aquesta edificació i no se’ns vagi de les 
mans, només això. Que controli i que de veritat es compleixi amb allò a què 
serà destinada, perquè tinc serioses dubtes que s’estigui complint, a dia 
d’avui, en els equipaments destinats per a això. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 5.- Donar per finalitzada la concessió de l’ús privatiu del subsòl 
del carrer Gerdera, que es va adjudicar a l’empresa EMDUCSA per a la 
construcció d’un aparcament soterrani, en terrenys de propietat 
municipal, així com iniciar expedient per a l’alienació directa a favor de 
l’empresa EMDUCSA de l’esmentada propietat. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que l’Ajuntament de Cornellà va aprovar el 27 de maig de 
2004, mitjançant acord de Ple Municipal, establir un nou servei d’aparcament 
soterrani ens els terrenys municipals situats a l’interbloc del carrer Gerdera, 
utilitzant la forma de gestió directa com a modalitat de prestació del servei, 
que assumirà la Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, 
S.A. (EMDUCSA). 
 
 Vist que és voluntat de les dues parts resoldre la concessió i iniciar 
expedient d’alienació mitjançant permuta del subsòl de la finca a EMDUCSA, 
en compensació de les despeses produïdes per la realització de diferents obres 
d’urbanització. 
  
 Atès que conforme al Pla Especial d’usos per a la implantació 
d’aparcament en el subsòl de Sant Ildefons aprovat definitivament per la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona en sessió de 20 d’octubre de 
2005 i publicat en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya de 13 de 
febrer de 2006. “el subsòl de les zones d’equipament (7) i dels espais 
instersticials entre edificacions de la zona segons volumetria específica (clau 
18) del barri de Sant Ildefons delimitat en la part gràfica del document tenen 
assignat l’ús d’aparcament privat, en règim de venda sense més limitació que 
aquelles tècniques motivades per pas d’infrastructures.” I la disposició 
transitòria única referida al caràcter diferit de la desafectació estableix que 
“els efectes a aquest Pla Especial referits a la desafectació demanial del subsòl 
es produiran de forma automàtica, sense necessitat de tramitar  expedient, 
quan, respecte de cada aparcament, finalitzin totes i cadascuna de les 
concessions i subconcessions atorgades per l’Ajuntament o els seus Ens 
instrumentals en relació a cada plaça d’aparcament i cada traster. 
 
 Atès que queda justificada l’alienació mitjançant permuta de la 
finca  a EMDUCSA, com a concessionari fins al moment de l’extinció de la 
mateixa, i conforme a l’objecte social de l’esmentada empresa municipal.  
 
   Aquesta Comissió Informativa  d’Interior i Comerç, proposa al Ple de 
l’ Ajuntament,  l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Acceptar la renúncia d’EMDUCSA i resoldre la concessió 
de l’ús privatiu dels terrenys municipals afectes al servei públic d’aparcament, 
a que fa referència l’article 59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a la 
Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà (EMDUCSA) per 
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l’execució de les obres de construcció i explotació d’un nou aparcament 
soterrani en terreny municipal situat a l’interbloc del carrer Gerdera, aprovat 
mitjançant acord de 27 de maig de 2004, amb una superfície de 1663,37 m2. 
amb renúncia per part d’EMDUCSA de qualsevol dret o indemnització que li 
pogués correspondre. 
 
 Segon.- Fer les operacions registrals  que s’escaiguin. 
 
 Tercer.- Aprovar la permuta de béns a que fa referència l’article 47 
del Reglament de Patrimoni dels Ens Local, entre béns i obres a realitzar de 
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, 
Societat Anònima (EMDUCSA) i aquest Ajuntament, essent les valoracions i la 
descripció de les finques i serveis a permutar les següents: 
 

L’Ajuntament aliena a EMDUCSA mitjançant permuta  el subsòl de 
la finca de superfície 1.663,37 m2,  valorat segons informe de 
l’arquitecta municipal obrant a l’expedient en 673.698,12 euros (IVA 
exclòs). 
 
EMDUCSA en compensació, realitzarà obres corresponents a 
urbanització de la plaça Gerdera  més la reparació del moll de 
càrrega que suposa un total de 672.396.- euros (iva exclòs). 

 
 Quart.- Atès que el valor del subsòl és superior a les obres a 
realitzar EMDUCSA efectuarà transferència a favor de l’Ajuntament per import 
de 1.301,13 euros, a efectes de que els valors permutats siguin equivalents. 
 
 Cinquè.- Establir que la finalització de les obres objecte de permuta 
a realitzar per EMDUCSA s’hauran de realitzar com a màxim fins a 31 de 
desembre de 2009, establint-se a més que Emducsa haurà de presentar a 
l’Ajuntament les corresponent certificacions d’obres per determinar el valor 
real definitiu de les mateixes i en el supòsit que el cost sigui inferior al previst 
en el present acord de permuta, es reintegrarà a l’Ajuntament de Cornellà  en 
el termini màxim d’un mes des de la certificació final la diferencia económica 
entre l’import ara previst i el cost real. 
 
 Sisè.- Anotar la permuta a l’ Inventari Municipal de Béns, a l’ efecte 
de la seva actualització, d’acord amb l’article 102 del Reglament de Patrimoni 
dels Ens Locals, un cop formalitzada la mateixa. 
 
 Setè.-  Formalitzar la present permuta en escriptura pública. Les 
despeses originades com a conseqüència d’aquesta formalització seran 
repartides per parts iguals entre les parts contractants. 
 
 Malgrat això, cada part contractant assumirà respecte de la finca de 
la seva propietat, les despeses notarials, registrals i fiscals resultants d’ 
operacions que sigui necessari fer amb caràcter previ a la formalització de la 
permuta. 
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 Vuitè.-  Donar compte del present acord al Departament de 
Governació  i Administracions Públiques, de la Generalitat de Catalunya , de 
conformitat amb allò que preveu l’ article 40 del Reglament de Patrimoni.  
 
 Novè.- Facultar al senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per a la 
signatura de quants documents públics i privats siguin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Desè.- Comunicar el present acord a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà  (EMDUCSA), al Departament 
d’Urbanisme  i Habitatge i a la Intervenció Municipal.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que el que fem en aqueix cas primerament és acceptar la renúncia 
d’Emducsa i resoldre la concessió i també aprovar la permuta de béns entre 
béns i obres que realitzaran l’empresa Emducsa i l’Ajuntament.  
 
 D’aquesta manera, una vegada resolta aquesta concessió, 
l’Ajuntament, aliena a Emducsa, mitjançant una permuta, el subsòl de la 
finca d’una superfície de 1.663,37 metres quadrats, valorats segons els 
informes que s’han emès a tal efecte en 673.0000,- i escaig euros, IVA exclòs.  
 
 Emducsa en compensació realitzarà les obres corresponents a la 
plaça Gerdera, més la reparació del moll de càrrega que suposa un total de 
672.000,- i escaig euros, IVA exclòs, per la qual cosa Emducsa haurà de 
compensar econòmicament per uns 1.000,- i escaig euros, per aquesta 
diferència, a efectes de què els valors permutats siguin equivalents. 
 
 Amb aquesta operació no només fem una actuació que augmenta 
l’oferta d’aparcament en la zona de residència amb un altre aparcament més, 
sinó que el que fem és ordenar també el sector urbanitzant la plaça Gerdera i 
modernitzant el moll de càrrega. Hem de dir que, com a actuació addicional 
del que s’ha fet i s’ha acabat fa unes setmanes, que era la substitució de les 
cambres frigorífiques realitzada al mercat de Sant Ildefons, així que, no només 
tenim un aparcament nou, no només fem la urbanització d’una plaça nova, 
sinó que també fem una mesura directa que afecta directa i positivament al 
comerç de la nostra ciutat, dignificant i fent un moll de càrrega millor que el 
que tenim ara.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 6.- Aprovar la modificació de l’acord del Ple Municipal de data 
10 de gener d’enguany, referent a la cessió per a la construcció d’un 
equipament tècnic-administratiu i de seguretat, destinat a Seu dels 
Mossos d’Esquadra, quant al temps pel que s’ha de mantenir la destinació 
de l’ús. 
 
 DICTAMEN 
       
               “Vist l’acord municipal de Junta de Govern de data 21 de novembre 
del 2005, amb el següent contingut: 
 
 “Vista la següent proposta de cessió gratuïta: 
 Proposta presentada per l’Alcaldia  
 Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: 
Departament d’Interior de la Generalitat de Catalunya. 
 Descripció del bé objecte de cessió: Porció de terreny situada en el 
terme municipal de Cornellà de Llobregat, amb front a un carrer en projecte, 
sense número, en part de la qual existeix edificada una casa de planta baixa i 
en part de baixos i un pis existent a la planta baixa un magatzem i un garatge, 
assenyalada amb el número 13 del carrer de la Rosa. Ocupa en conjunt una 
extensió superficial de mil nou-cents seixanta-cinc metres quadrats, 
equivalent a cinquanta-dos mil nou pams quadrats. Confronta al Nord, dret 
entrant, amb carrer de Mariné; al Sud, esquerra, amb carrer de la Rosa; el 
front, Est, carrer en projecte; i el fons, Oest, amb propietat de José Vidal o els 
seus successors. 
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 Destí del bé cedit: Construcció d’un equipament tècnic-
administratiu i de seguretat, destinat a Seu dels Mossos d’Esquadra. 
 
 Vist l’article 49 i següents del Reglament de Patrimoni dels Ens 
locals, en el que es regula la cessió gratuïta de béns patrimonials per part dels 
Ens locals. 
 
 Vist que a l’expedient consta la justificació i documentació dels 
requeriments establerts a l’article 49. 2 de l’esmentat Reglament i que 
bàsicament són: 
 

a) la finalitat de la cessió es fa en benefici de la població de l’ens local. 
b) La justificació que la finalitat de la cessió no es pot assolir 

mantenint l’ens local el domini o el condomini dels béns, no 
constituint sobre aquest cap dret real. 

c) La certificació del secretari de la Corporació en la qual consta que 
els béns figuren a l’inventari aprovat per l’ens locals amb 
l’esmentada qualificació jurídica. 

d) El dictamen subscrit per un tècnic que acrediti que els béns no 
estan compresos en cap pla d’ordenació, reforma o adaptació que 
els faci necessaris a l’ens local. 

 
 Vist l’informe del Cap del Departament de Contractació i Patrimoni. 
 
 Atès que l’adopció d’aquests acords és competència d’aquesta Junta 
de Govern Local, en virtut de les delegacions efectuades per l’Alcalde d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 3681/2003 de data 18 de juny 
de 2003, i 4356/2004 de data 16 de setembre del  2004, el Tinent d’Alcalde de 
l’Àrea d’Interior i Comerç proposa l’adopció dels presents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la següent cessió gratuïta 
 Proposta: Gabinet d’Alcaldia. 
 Descripció del bé objecte de cessió: Porció de terreny situada en el 
terme municipal de Cornellà de Llobregat, amb front a un carrer en projecte, 
sense número, en part de la qual existeix edificada una casa de planta baixa i 
en part de baixos i un pis existent a la planta baixa un magatzem i un garatge, 
assenyalada amb el número 13 del carrer de la Rosa. Ocupa en conjunt una 
extensió superficial de mil nou-cents seixanta-cinc metres quadrats, 
equivalent a cinquanta-dos mil nou pams quadrats. Confronta al Nord, dret 
entrant, amb carrer de Mariné; al Sud, esquerra, amb carrer de la Rosa; el 
front, Est, carrer en projecte; i el fons, Oest, amb propietat de José Vidal o els 
seus successors. 
 Incorporació a l’inventari/Inscripció Registral: S’aporta a l’expedient 
acta d’ocupació que acredita la titularitat municipal. 
 Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: 
Generalitat de Catalunya. 
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 Finalitat de la cessió: Construcció d’un equipament tècnic-
administratiu i de seguretat, destinat a Seu dels Mossos d’Esquadra. 
 
 Segon.-  Les característiques de la cessió són les següents: 
 
 Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: 
Generalitat de Catalunya. 
 Finalitat de la cessió: Construcció d’un equipament tècnic-
administratiu i de seguretat, destinat a Seu dels Mossos d’Esquadra. 
 Els fins per als quals s’atorga la cessió han de acomplir-se en el 
termini màxim de cinc anys. 
 Els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir de forma 
perpètua i  permanent. En el supòsit de que el bé cedit no es destini a l’ús 
previst, o es modifiqui la titularitat de la cessió sense l’autorització expressa de 
l’Ajuntament, revertirà automàticament de Ple dret al Patrimoni de l’Ens Local 
cedent, d’acord amb les condicions de l’article 50 del Decret 336/1988 de 17 
d’octubre del Reglament de Patrimoni. 
 
 Tercer.- Totes les despeses que comporti la cessió incloses les 
notarials i registrals seran a càrrec de la Generalitat de Catalunya 
 
 Quart.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’Interior i Comerç, Sergi 
Fernández Mesa, per a la firma de quants documents públics i privats fossin 
necessaris per a l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Cinquè.- Sotmetre el present acord a exposició pública, mitjançant 
la seva inserció durant el termini de trenta dies al Taulell Municipal d’Anuncis  
d’aquest Ajuntament, per tal de qui es consideri interessat, pugui efectuar 
al·legacions. 
 
 Sisè.- Donar compte de l’expedient íntegre al Departament de 
Governació de la Generalitat conforme estableix l’article 49.3 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Local. 
 
 Setè.- Comunicar el present acord als Departament de Gestió 
Tributària, Urbanisme, Relacions Ciutadanes, així com a la  Intervenció 
Municipal.” 
 
 Vist que mitjançat acord del  Ple Municipal, de data 10 de gener 
d’enguany,  es va acordar l’aprovació definitiva d’aquest acord. 
 
 Atès que es voluntat municipal modificar la condició del temps pel 
que s’ha de mantenir com a comissaria dels Mossos d’Esquadra, en el sentit, 
que en comptes d’establir que  els fins per als quals s’atorga la cessió s’ han de 
mantenir de forma perpètua i  permanent i que en  el supòsit de que el bé 
cedit no es destini a l’ús previst, o es modifiqui la titularitat de la cessió sense 
l’autorització expressa de l’Ajuntament, revertirà automàticament de Ple dret 
al Patrimoni de l’Ens Local cedent, d’acord amb les condicions de l’article 50 
del Decret 336/1988 de 17 d’octubre del Reglament de Patrimoni, s’estableixi 
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que els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir durant un 
termini de 30 anys, d’acord amb les condicions de l’article 50 del Decret 
336/1988 de 17 d’Octubre del Reglament de Patrimoni. 
 
 Atès que d’altre banda, la finca objecte de cessió conforme al 
Certificat  del Registre de la Propietat núm. 2 de l’Hospitalet de Llobregat,  de 
data 6 de febrer del 2006  “está afecta al cumplimiento de las obligaciones 
inherentes al sistema de Reparcelación, en la modalidad de compensación por 
concertación, del Polígono I “Bagaria-Sandor-Travessera” – Discontinua, 
aprobado por acuerdos del Ayuntamiento de Cornellà de Llobregat, de 29 de 
junio y 28 de julio de 2005. Esta afección tendrá una duración de tres años 
conforme al artículo 5 del Real Decreto 1093/1997 de 4 de julio, y se extiende 
al haberse expedido certificación de dominio y cargas, en virtud de escrito de 
fecha 19 de septiembre de 2005, librado por don José Antonio Marín Sánchez, 
en su calidad de Gerente de la “Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, S.A.”- EMDUCSA- que fue presentado a las 12,05 horas del día 20 
de septiembre de 2005, asiento 283 del Diario 66. L’Hospitalet, a 2 de 
diciembre de 2005.” 
 
 Atès que és voluntat municipal establir en l’acord de forma 
expressa, que l’Ajuntament es farà càrrec de les possibles incidències que 
puguin sorgir mentre la finca cedida romangui afectada (3 anys d’acord amb 
l’art. 5 del RD 1093/1997 de 4 de juliol pel qual s’aproven les normes 
complementàries al Reglament per a l’execució de la Llei Hipotecària) al 
compliment de les obligacions inherents al sistema de reparcel·lació, en la seva 
modalitat de compensació per concertació. 
 
 Atès que aquestes  modificacions  s’entenen que són  substancials 
respecte al procediment seguit en el seu moment i que s’han de mantenir les 
mateixes garanties establerts a l’expedient de cessió, especialment l’exposició 
al públic durant un termini de trenta dies. 
 
 Vist l’informe del Cap del Departament de Contractació i Patrimoni 
 
 El Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i Comerç, 
proposa al ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Acordar la modificació de l’acord de cessió d’una porció de 
terreny situada en el terme municipal de Cornellà de Llobregat per a la 
construcció d’un equipament tècnic-administratiu i de seguretat, destinat a 
Seu dels Mossos d’Esquadra a la Generalitat de Catalunya, aprovat 
definitivament pel Ple Municipal de data 10 de gener del 2006, quant al 
termini que s’ha de mantenir la destinació del bé, i quant a assumpció de les 
possibles incidències que puguin sorgir mentre la finca cedida romangui 
afectada. 
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 Segon.- Establir que els fins per als quals s’atorga la cessió han 
d’acomplir-se en el termini màxim de 5 anys, i s’ha de mantenir la seva 
destinació els 30 anys següent, conforme a l’article 50 del Decret 336/1988 de 
17 d’Octubre del Reglament de Patrimoni. 
 
 Tercer.- Acordar que l’Ajuntament es farà càrrec de les possibles 
incidències que puguin sorgir mentre la finca cedida romanguí afectada (3 
anys d’acord amb l’art. 5 del RD 1093/1997 de 4 de juliol pel qual s’aproven 
les normes complementàries al Reglament per a l’execució de la Llei 
Hipotecària) al compliment de les obligacions inherents al sistema de 
reparcel·lació, en la seva modalitat de compensació per concertació. 
 
 Quart.- Sotmetre el present acord a exposició pública, mitjançant la 
seva inserció durant el termini de trenta dies al Tauler Municipal d’Anuncis  
d’aquest Ajuntament, i al Butlletí Oficial de la Província, per tal de qui es 
consideri interessat, pugui efectuar al·legacions. 
 
 Cinquè.- Donar compte de l’expedient íntegre al  Departament de 
Governació de la Generalitat conforme estableix l’article 49.3 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Local. 
 
 Sisè.- Comunicar el present acord als Departament de Gestió 
Tributària, Urbanisme i Habitatge, Relacions Ciutadanes, així com a la  
Intervenció Municipal.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que aquest assumpte ja ha vingut un parell de vegades al Ple, i 
ara és per aprovar una modificació en els termes d’establir que els fins per als 
quals s’atorga aquesta cessió, han de complir-se en un termini màxim de cinc 
anys, i que s’ha de mantenir la seva destinació als trenta anys següents 
conforme a allò que diu l’article 50 del decret 336/1988, de 17 d’octubre, del 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 També acordem en aquest punt que l’Ajuntament, mentre la finca 
romangui afectada al compliment de les obligacions que es deriven del sistema 
de reparcel·lació, es faci càrrec de les possibles incidències que puguin sorgir. 
Això és una qüestió que ens ha vingut des de la Generalitat i per tant, hem 
hagut de portar-ho al Ple perquè quedés clar, i aprovar aquest acord i enviar-
ho al Departament d’Interior de la Generalitat. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, 
ECONOMIA I HISENDA 
   
 7.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
4/2006 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançat amb càrrec a baixes per anul·lació de 
despeses i nous ingressos. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdit per crèdit extraordinari 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses de l’Àrea de Cultura, 
Cooperació i Solidaritat, Esports i Joventut, motivada per la creació d’una 
nova partida pressupostària per a la publicació d’anuncis als butlletins 
oficials, per un import de 1.800 euros. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit per crèdit extraordinari 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses del Departament de Via 
Pública, motivada per la necessitat d’adquirir una desbrossadora gran per a 
jardineria, per un import total de 2.200 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament de 
Salut Pública, Consum i Benestar Social, per suplement de crèdit amb càrrec 
a nous ingressos, motivada per l’aportació percebuda de la Generalitat de 
Catalunya en matèria d’atenció domiciliària, per import de 35.160,12 euros. 
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 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 4/2006 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació 
de despeses i nous ingressos que es proposa, segons el següent detall i resum 
per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.432D0.21000 CONSERVACIÓ JARDINERIA 98.562,00 0,00 2.200,00 96.362,00

13.432D0.6230110 ADQ.MAQUINARIA JARDINERIA 0,00 2.200,00 0,00 2.200,00

32.315P2.22729 TREBALLS TÈCNICS ATENCIÓ DOMICILIÀRIA 214.304,00 35.160,12 0,00 249.464,12

61.451A0.2260201 ANUNCIS OFICIALS/CULTURA 0,00 770,00 0,00 770,00

62.451E0.2260501 MATERIAL NO INVENTARIABLE/BIBLIOTECA 6.500,00 0,00 1.800,00 4.700,00

63.452A0.2260201 ANUNCIS OFICIALS/ESPORTS 0,00 250,00 0,00 250,00

64.465A0.2260201 ANUNCIS OFICIALS/COOPERACIO I SOLID. 0,00 270,00 0,00 270,00

65.454A0.2260201 ANUNCIS OFICIALS/JOVENTUT 0,00 510,00 0,00 510,00

 TOTAL DESPESES   39.160,12 4.000,00 

      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.45537 GENERALITAT/AT.DOM.(AP.EXTRAORD.05) 0,00 35.160,12 0,00 35.160,12

 TOTAL INGRESSOS   35.160,12 0,00 

 
RESUM PER CAPÍTOLS 

 
ESTAT DE DESPESES 

   Altes   Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 36.960,12 4.000,00 
Cap. VI.- Inversions reals                  2.200,00                0,00 
                TOTAL 39.160,12 4.000,00 
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ESTAT D’INGRESSOS 
   Altes   Baixes 

Cap. IV.- Transferències corrents  35.160,12                   0,00 
                TOTAL 35.160,12 0,00 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que aquesta és una petita 
modificació de crèdit que fonamentalment ve derivada per l’increment de la 
subvenció de la Generalitat als treballs d’atenció domiciliària.  
 
 En concret, s’ha obtingut un increment de la mateixa de 35.160,- 
euros, que és la gran part de la modificació de crèdits que puja a 39.160,- 
euros. La resta és un increment de la partida d’adquisició de maquinària per a 
jardineria per 2.200,-  euros que es finança amb una baixa de la partida de 
conservació i, per un altre costat, una baixa de 1.800,- euros de material 
inventariable que financen un petit paquet d’anuncis oficials. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 8.- Aprovar l’esborrany de Conveni de col·laboració i encàrrec 
de gestió entre el Departament de Medi Ambient i Habitatge de la 
Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, relatiu 
a l’Oficina d’Habitatge situada en aquest municipi per a l’any 2005. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’esborrany de Conveni de col·laboració i encàrrec de gestió 
entre el Departament de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de 
Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, relatiu a l’Oficina 
d’Habitatge situada en aquest municipi per a l’any 2005. 
 
 Vist allò que estableix l’article 15 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del procediment 
administratiu comú, en relació a la figura de l’encomana de gestió. 
 
 Vist l’escrit de l’assessoria jurídica, així com els de la Cap 
Administrativa d’Urbanisme emesos al respecte, i obrants a l’expedient. 
 
 Vist que l’aprovació del present acord és competència del Ple 
Municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 22.2. g) de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i article 52.2.h) 
del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei municipal i de règim local de Catalunya, el President de la Comissió 
Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, 
proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
  

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’esborrany de Conveni de col·laboració i encàrrec 
de gestió entre el Departament de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat 
de Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, relatiu a l’Oficina 
d’Habitatge situada en aquest municipi per a l’any 2005, el qual s’acompanya 
com a annex. 
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 Segon.- Facultar l’Alcalde d’aquesta Corporació, senyora Antoni 
Balmón Arévalo, per a la signatura d’aquest conveni. 
 
 Tercer.- Trametre el present acord i còpia del conveni a la Direcció 
General d’Administració Local del Departament de Governació i Administració 
Pública de la Generalitat de Catalunya, de conformitat amb l’article 309.1 del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals (Decret 179/1995. de 
13 de juny). 
 
 Quart.- Notificar el present acord al Departament de Medi Ambient i 
Habitatge de la Generalitat de Catalunya, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest és un conveni 
que ve cada any que contempla els diners que ens dóna la Generalitat per al 
manteniment de l’Oficina Mixta i que són 20.000,- euros.  
 
 Després hi ha una sèrie de serveis que s’han de fer i que tenen uns 
preus catalogats per cada servei que fa l’Ajuntament, que l’any 2005 van pujar 
4.000,- i escaig euros, i en total ens dóna uns 24.800,- euros 
aproximadament. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
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Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor José Luis Morlanes Galindo. 
 
 
 
 
 9.- Exposar al públic, en aplicació de l’article 125 del vigent 
Reglament de Planejament, el projecte de Modificació puntual del Pla 
General Metropolità 1976, per a la implantació del sistema urbanístic 
d'habitatge dotacional públic. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que l’Ajuntament de Cornellà ha promogut una sèrie de 
modificacions puntuals del PGM-76 (amb la creació d’una clau nova 10 HP), 
amb l’objectiu de reservar sòl per a la implantació d’habitatges de titularitat 
pública, destinats a habitatge de lloguer per a la gent jove i habitatge assistit 
per a la gent gran.  
 
 Vist l’article 34.3 del Decret Legislatiu 1/2005, pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, on es defineixen les reserves de 
terrenys destinades a habitatges públics, on senyala que  “El planejament 
urbanístic general pot preveure com a sistemes urbanístics reserves de 
terrenys destinats a habitatges dotacionals públics. El sistema urbanístic 
d’habitatges dotacionals públics comprèn les actuacions públiques d’habitatge 
destinades a satisfer els requeriments temporals de col·lectius de persones 
amb necessitats d’assistència o d’emancipació justificades en polítiques 
socials prèviament definides. Aquestes polítiques s’han d’especificar en la 
memòria social del planejament urbanístic”.  
 
 Vist l’article  58.1g del Decret Legislatiu 1/2005, pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, on s’estableix que aquestes 
reserves incloses en sectors no poden ser superiors al 5% de la reserva global 
del municipi per a equipaments públics locals. 
 
 Vist l’informe tècnic de data 16 de febrer de 2006 el qual determina 
que la superfície de sòl destinat a equipaments públics locals del municipi de 
Cornellà és de 424.197 m2, i per tant la superfície màxima que es pot destinar 
a habitatge dotacional, d’acord a lo previst per la Llei d’urbanisme (5%) és de 
21.210 m2, i informa favorablement la seva exposició pública. 
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 Atesos els articles 125 del Real Decret 2159/1978, de 23 de juny, 
pel qual s’aprova el Reglament de Planejament pel desenvolupament i aplicació 
de la Llei sobre règim del sòl i ordenació urbana, i  83.7 del Decret Legislatiu  
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la  Llei d’urbanisme, 
referent al tràmit d’informació pública dels plans d’ordenació urbanística i 
audiència  als ajuntaments que el seu territori conflueixi amb el municipi que 
és objecte del pla, i demés disposicions concordants i d’aplicació. 
  
 Vist l’informe de la Cap Administrativa d’Urbanisme de data  16 de 
febrer de 2006. 
 
      Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient,  proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 
     ACORDS  
 
 Primer.- Exposar al públic, en aplicació  de l’article 125 del  vigent 
Reglament de Planejament, el projecte de modificació puntual del PGM-76 per 
a la implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al 
municipi de Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard Antoni 
Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública el present acord, mitjançant 
inserció d’Edicte en el Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de 
major difusió de la província, per un període de trenta dies, als efectes que 
durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el seu cas, 
d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als  Ajuntaments de Sant Joan 
Despí, de El Prat de Llobregat, de  l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de 
Llobregat, i d’Esplugues de Llobregat, com ajuntaments limítrofs, a l’Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima i a tots els 
interessats pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que això és en compliment 
i aplicació del Pla d’Habitatge. 
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 El Pla d’Habitatge contemplava una sèrie de llocs on es faria 
habitatge dotacional, per tant, habitatge de lloguer. Com marca la Llei, el parc 
d’equipament que es pot dedicar a habitatge dotacional és un 5% dels 
equipaments que hi ha a la població, i el que hem fet és agafar la ciutat, hem 
tret Ribera-Salines perquè no computi, perquè és un tema que en aquest 
moment està en discussió el 125 i, per tant, no computarà en aquest tema.  
 
 A la resta de la ciutat tenim 424.197 metres quadrats 
d’equipaments, per tant, hem agafat el 5% que són 21.210 metres quadrats i 
és el que dedicarem a habitatge dotacional.  
 
 Aquest habitatge dotacional el posem a 5 sectors que serien, Joan 
Fernández, Ignasi Iglesias, el sector Destraleta, el sector Millars,  Empordanès, 
Ferrocarrils i sector Famades, que són els que el Pla d’Habitatge preveia que hi 
hauria equipament d’aquest tipus d’habitatge dotacional, i és el que fem. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 10.- Donar la conformitat a l’annex del Pla de Seguretat i Salut 
en el treball de les obres de construcció de l’“Equipament esportiu 
Ribera-Serrallo”, per a la instal·lació de màquines de fitness.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres de primer establiment anomenat 
“Equipament esportiu Ribera-Serrallo”, redactat per l’arquitecte Sr. Alvaro Siza 
per encàrrec de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, dotat amb un 
pressupost de vint-i-dos milions dos-cents cinquanta-quatre mil quatre-cents 
noranta-un euros amb un cèntim (22.254.491,01), Impost sobre el valor afegit 
inclòs; aprovat inicialment i definitivament per acord de Ple de data 26 de 
març de 2002 i 26 de juliol de 2002, respectivament. 
 
 Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 28 de novembre de 
2002, pel qual s’adjudica a Master, Sociedad Anónima de Ingenieria y 
Arquitectura, el contracte d’assistència tècnica per a la direcció, inspecció i 
supervisió de l’execució de les obres i la coordinació en matèria de seguretat i 
salut de les mateixes, per la construcció de l’equipament esportiu Llobregat 
(equipament esportiu Ribera-Serrallo), consistent en: la direcció de l’obra 
(compartida amb l’arquitecte autor del projecte), la direcció de l’execució de 
l’obra, el control de qualitat i la coordinació en matèria de seguretat i salut. 
 
 Vist el Decret de l’Alcalde núm. 288/03, 20 de gener, pel qual es 
designa coordinador en matèria de seguretat i salut durant l’execució de les 
obres a l’enginyer tècnic proposat per l’empresa Master, Sociedad Anónima de 
Ingenieria y Arquitectura, Sr. Ángel Vicente Pérez. 
 
 Vist, així mateix, l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 30 de gener 
de 2003, pel qual es dóna la conformitat al Pla de seguretat i salut del projecte 
d’obres de primer establiment anomenat “Equipament esportiu Ribera-
Serrallo”, presentat per l’empresa adjudicatària Ferrovial Agroman, Sociedad 
Anónima, i informat favorablement pel coordinador en matèria de seguretat i 
salut, Sr. Ángel Vicente Pérez. 
 
 Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 29 de juny de 2006, pel 
qual es adjudica a l’empresa Grup Fitness 2005, Societat Limitada, el 
contracte de gestió de serveis públics, mitjançant concessió, de la gestió 
d’instal·lacions esportives al Parc Esportiu Llobregat. 
 
 Vist l’informe, emès en data 16 de febrer de 2006, per la Cap 
Tècnica d’Urbanisme, respecte de la proposta d’aprovació del pla de seguretat i 
salut en el treball de les esmentades obres 
 
 Atès el que estableixen els articles 24 i 25, del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de 
juny, pel que fa als documents que han d’integrar el projecte. 
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 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i l’article 52.2.n de Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 
 Vist l’informe emès en data 18 de febrer de 2006, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 

 Primer.- Donar la conformitat a l’annex del pla de seguretat i salut 
del projecte d’obres de primer establiment anomenat “Equipament esportiu 
Ribera-Serrallo”, per la instal·lació de màquines de fitness, presentat per 
l’empresa adjudicatària de la gestió del centre: l’empresa Grup Fitness 2005, 
Societat Limitada. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a l’empresa adjudicatària de les 
obres Ferrovial Agromán Sociedad Anónima, a l’empresa adjudicatària del 
contracte d’assistència tècnica per la coordinació en matèria de seguretat i 
salut Master, Sociedad Anónima de Ingenieria y Arquitectura i al tècnic 
proposat per aquesta, Sr. Ángel Vicente Pérez, així com a l’empresa 
adjudicatària de la gestió del centre: l’empresa Grup Fitness 2005, Societat 
Limitada, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que l’acord té per objecte 
donar la conformitat a un annex del Pla de Seguretat i Salut de Ribera-
Serrallo. 
 
 Aquest annex és per a la instal·lació de les màquines de fitness, 
perquè com aquestes màquines es van instal·lar quan encara no s’havia 
acabat l’obra, s’ha tingut que fer un annex del Pla de Seguretat que diu que 
entren les màquines de fitness, per tant, aquest és un tema purament legal. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 

MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 11.- Restar assabentats de la dissolució automàtica, a partir de 
l’entrada en vigor dels nous Estatuts de l’Institut Municipal de 
Radiodifusió, del Consell Executiu que regulava l’anterior norma orgànica 
com a òrgan col·legiat de l’esmentat Organisme. 
 
 DICTAMEN 
 
 “A rel de la renovació de la Corporació derivada del procés electoral 
celebrat l’any 2003, i dintre dels actes i acords que van configurar el nou 
Cartipàs Municipal, es va procedir a la designació dels regidors i regidores que 
havien de formar part dels òrgans de govern de l’Organisme Autònom 
municipal que llavors es denominava Patronat Municipal de Radio Cornellà.. 
 
 Atès que posteriorment, amb motiu de l’entrada en vigor el passat 
any dels nous Estatuts que han de regular en el successiu aquest Organisme 
Autònom, que segons aquesta nova norma orgànica ha passat a denominar-se 
Institut Municipal de Radiodifusió, s’ha produït una modificació de la 
configuració legal dels seus òrgans de govern, en desaparèixer el seu Consell 
Executiu com a òrgan col·legiat de l'Organisme, i modificar-se la denominació 
del seu Consell General, que actualment es denomina Consell Rector. 
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 Atès que a la vista de tot això resulta necessari adoptar els acords 
precisos per deixar constància dels efectes orgànics derivats de l'entrada en 
vigor dels nous Estatuts reguladors d’aquest Organisme Autònom.  
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, d'acord amb les previsions dels 
actuals Estatuts reguladors de l'Institut Municipal de Radiodifusió de Cornellà 
de Llobregat, proposa al Ple  l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Restar assabentats de la dissolució automàtica, a partir de 
l’entrada en vigor dels nous Estatuts de l’Institut Municipal de Radiodifusió, 
del Consell Executiu que regulava la seva anterior norma orgànica com a 
òrgan col·legiat de l'esmentat Organisme, restant, en conseqüència, sense 
efectes els nomenaments efectuats per aquest Ple Municipal a favor dels 
Regidors i Regidores que havien d'ostentar en el seu moment els càrrecs de 
vocals d'aquest Consell Executiu. 
 
 Segon.- Donada la identitat numèrica i representativa dels anteriors 
membres del Consell General de l'Organisme, amb els actuals membres del 
seu Consell Rector, i entenent que sols s’ha produït un canvi de denominació 
de l’òrgan, ratificar com a membres de l’actual Consell Rector a les persones 
següents: 
 
 

• President: Senyor Antonio Balmón Arévalo, Alcalde President de 
l'Ajuntament, o Regidor/a en qui delegui. 

 
• Vice-presidenta:  Senyora Gloria Récio Díaz, Regidora que ostenta 

les competències delegades de l'Alcaldia en matèria de radiodifusió. 
 

• Vocals: 
 
En representació del PSC/PSOE: 
Sra. Rocío García Pérez 
Sra. M. José Mont Rieiro 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
 
En representació d’ICV-EA-EPM 
Sra. Elisa Corral Lozano 
 
En representació del PP 
Sra. M. Isabel Espinosa Fernández 
 
En representació d’ERC 
Sra. Pilar Albiol Gilabert 
 
En representació de CIU 
Sr. Néstor Artís Villena 
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 Tercer.- Comunicar aquest acord als Regidors i Regidores 
afectats/des, així com a la Direcció i al Secretari Delegat del Institut Municipal 
de Radiodifusió, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que es van modificar els Estatuts de Ràdio 
Cornellà, i es van transformar per uns nous Estatuts de l’Institut Municipal de 
Ràdio Difusió i no es va nomenar el seu Consell executiu, per tant, el que fem 
és restar assabentats de la seva dissolució, però, a més a més, nomenar el 
Consell rector que seria, President, l’Alcalde o el regidor en qui delegui, 
Vicepresidenta la senyora Gloria Recio. Vocals en representació del PSC, les 
senyores/r  Rocío García, M. José Mont i Sergio Fernández. En representació 
d’ICV-EA-EPM, la senyora Elisa Corral. En representació del PP, la senyora M. 
Isabel Espinosa. En representació d’ERC, la senyora Pilar Albiol i en 
representació de CIU, el senyor Néstor Artís. 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
  
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per preguntar si la periodicitat de les 
reunions serà la mateixa. 
 
 Intervé novament el senyor Alcalde, per respondre afirmativament, 
ja ho preveuen els Estatuts que seran dos reunions anuals del Consell rector, 
si no recordo malament.     
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 ÀREA D’INTERIOR I COMERÇ 
 
 1.- Emetre informe favorable respecte del tràmit previst a 
l'article 7 de la Llei 18/2005, de 27 de desembre, d'Equipaments 
Comercials, sol·licitat pel senyor Enrique Biel Gleeson, en representació 
de "Desarrollos Revolt del Llobregat. S.L.", als efectes de presentar davant 
la Generalitat de Catalunya, llicència comercial per a la instal·lació de 
l'activitat d'un Centre lúdic-familiar a l'àmbit de Ribera-Serrallo (Plana 
del Galet). 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'escrit presentat per l'empresa "Desarrollos Revolt del 
LLobregat, S.L.", davant el Registre General d'Entrada d'aquest Ajuntament, 
en data 3 de febrer del present, amb número 3784, en relació a la petició 
d'informe favorable als efectes de iniciar els tràmits per sol·licitar davant la 
Generalitat de Catalunya, llicència comercial per a la instal·lació de l'activitat 
d'un Centre lúdic-familiar a l'àmbit de Ribera Serrallo ( Plana del Galet). 
 
 Vistos els informes obrants a l'expedient emesos per l'Intendent-Cap 
de la Guardia Urbana, per la Gerent del Consorci per a la Promoció i 
Dinamització del Comerç a Cornellà de LLobregat i l'Arquitecte-Cap Tècnic 
d'Urbanisme, als efectes de tenir en compte tots els criteris de valoració a 
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l'hora d'emetre l'informe sol·licitat, d'acord a l'establert a l'article 10 de la Llei 
18/2005, de 27 de desembre, d'equipaments comercials. 
 
 Atès que del contingut de l'informe de la Gerent del Consorci per a 
la Promoció i Dinamització del Comerç a Cornellà de Llobregat es posa de 
manifest que l'entorn més immediat de l'espai on es pretén instal·lar el Centre 
Lúdic Familiar està format principalment per activitats industrials i per una 
àmplia àrea de serveis i equipaments esportius i educatius, que poden ser 
complementats per la citada activitat. Estant el seu emplaçament en una àrea 
perifèrica del continu urbà, i relativament lluny dels principals eixos de 
comerç de proximitat de la ciutat de Cornellà. 
 
 Atès que l'informe emès per l’Arquitecta Municipal especifica que el 
planejament vigent en aquest àmbit és el Pla Parcial d'Ordenació de la Plana 
del Galet dels termes municipals de Cornellà de Llobregat i El Prat de 
Llobregat. El Pla Parcial integra i adequa la proposta d'implantació d'un Estadi 
de Futbol amb un centre d'activitats on hi destaca un centre lúdic familiar. 
 
 Atès que el Pla Parcial d'Ordenació de la Plana del Galet dels termes 
municipals de Cornellà de Llobregat i El Prat de Llobregat va ser aprovat 
definitivament el 19 de gener de 2006, pel Conseller de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que la presentació de la voluntat d’instal·lació d'aquest centre 
lúdic familiar, desenvolupa les determinacions normatives del Pla Parcial 
d'Ordenació aprovat. 
 
 Atès que la proposta de centre lúdic familiar es situa en els sòls 
qualificats pel Pla parcial com a zona "Centre Comercial" (CC), 17.500 m2 i 
com a zona "Esportiu Recreatiu" (ER), en 17.500 m2. 
 
 Atès informe emès per l'Intendent-Cap de la Guardia Urbana es 
desprèn que  la instal·lació del centre lúdic objecte, suposa paral·lelament a la 
seva  construcció una remodelació urbanística de l'entorn, que amplia molt 
substancialment la capacitat viària de l'entorn. La repercussió viària del 
trànsit aportat per la nova instal·lació es totalment assumible en termes de 
densitat i intensitat de trànsit, inclòs en els moments de màxima afluència. 
 
 Atès que les necessitats d'estacionament es troben tanmateix 
satisfetes per la construcció d'un estacionament subterrani amb capacitat de 
2.800 places, i respecte del transport públic actual en l'entorn és l' adequat, 
no obstant això, l'Ajuntament es troba en procés de remodelació de tot el 
transport de la ciutat per tal d'aportar mitjans de transport en tota la zona 
d'influència de Avda. del Baix Llobregat, el que encara optimitzarà més l'oferta 
en les dates d'implantació del nou centre comercial. 
 
 Atès l'establert a l'article 7 apartat 8è de la Llei 18/2005, de 27 de 
desembre, d'Equipaments Comercials, respecte que en el tràmit de concessió 
de la llicència comercial de la Generalitat, la persona sol·licitant ha d’aportat 
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un informe emès per l'ajuntament del municipi en el terme del qual es pretén 
obrir l'activitat.  
 
 Atès que la Disposició Transitòria Desena de la Llei de referència,  
exclou de l'aplicació del Pla territorial sectorial d'equipaments comercials, 
l'àmbit de planejament urbanístic  inclòs dins el Text Refós del Pla Parcial de 
la Plana del Galet als municipis del Prat de Llobregat i Cornellà de Llobregat. 
 
   Per tot això, aquesta Alcaldia presenta al Ple Municipal, l'aprovació 
del següent 
 

ACORD 
 
 Únic.- Emetre informe favorable respecte del tràmit previst a 
l'article 7 de la Llei 18/2005, de 27 de desembre, d'Equipaments Comercials, 
sol·licitat pel Sr. Enrique Biel Gleeson, en representació de "Desarrollos Revolt 
del LLobregat. S.L.", als efectes de presentar davant la Generalitat de 
Catalunya, llicència comercial per a la instal·lació de l'activitat d'un Centre 
lúdic-familiar a l'àmbit de Ribera Serrallo (Plana del Galet).” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del  President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior 
i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que, segons marca la Llei 18/2005, de 27 de desembre, és 
necessari disposar de la llicència comercial del Departament de Comerç de la 
Generalitat de Catalunya, prèviament a allò que seria la sol·licitud de les 
llicències municipals, tant d’obres com d’activitats, en el cas d’obertura 
d’establiments del tipus que ens ocupa ara mateix. 
 
 En el tràmit d’aquesta llicència comercial és necessària la 
presentació d’un informe emès per l’Ajuntament i aprovat pel Ple municipal.  
 
 Aquest informe que es centra principalment en criteris del tipus 
urbanístics, de mobilitat i de seguretat, ha de ser el punt de sortida en la 
implantació d’aquest centre lúdic-familiar que juntament amb totes les 
actuacions que s’han de realitzar a la Plana del Galet, han de fer que aquest 
punt de la ciutat es constitueixi  com un pol d’atractivitat tant en l’afluència 
de persones i usuaris procedents d’altres municipis com en l’activitat 
econòmica, tot i tenint en compte també els jocs de treball que es generaran a 
partir de la implantació d’aquest nou equipament. 
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifesta que aquest punt ha 
estat d’urgència, i tot i això, ens han donat les explicacions pertinents i bé, 
nosaltres des que vam saber i descobrir que el que anava era un centre 
comercial i no un centre d’oportunitat, no estem d’acord.  
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 Ja sabem que això no aturarà el procés, però en tot cas, volem 
reiterar que no estem d’acord en què hi hagi un altre centre comercial. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
han donat suport a aquesta iniciativa des del primer moment, però haig de dir 
que un punt com aquest, de la importància que hi té, no veig la necessitat de 
portar-lo com urgència al Ple, perquè no hagués estat malament que se’ns 
informés, que se’ns ensenyés el projecte i que poguéssim d’alguna manera 
veure’l. 
 
 Jo veig aquí unes coses de les que ara m’estic assabentant, per 
exemple, que qui presentarà la llicència és “Revolt del Llobregat”, i això no ho 
sabia. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, per puntualitzar que és 
“ Desarrollos Revolt del Llobregat, SL”, que no té res a veure amb “Revolt del 
Llobregat”. 
 
 La senyora Espinosa diu que l’han adjudicat el nom, però bé, és 
igual, de totes formes és el que estava dient, crec que un tema que afectarà al 
comerç de Cornellà, que, per cert, aprofito per dir que se’ns manté aïllats 
totalment amb el famós Consorci, i que no sabem quin impacte o quina 
aprovació ha tingut per part dels comerciants. No se’ns ha facilitat res, si més 
no, jo no ho conec, i em sembla que no és manera de portar-ho al Ple. 
 
 Nosaltres, de moment, ens abstindrem en espera de què se’ns passi 
per escrit tota la informació que hi hagi, i si s’ha de convocar una reunió per a 
aquest tema, doncs que es faci. Per tant, ens abstindrem amb la reserva de 
poder-ho votar en contra si es manté aquesta desinformació.     
 

 Novament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest és el pas final, o sigui que això no tornarà 
a passar mai més per aquest Ple, simplement perquè ja culmina un 
procediment que es va iniciar fa temps. 
 
 Vull ressaltar vàries coses -encara que després es critiqui allò que 
no toca criticar- i és que el centre és un centre lúdic-comercial i això és el que 
és. Aquesta és la proposta –com molt bé coneix la portaveu d’ERC-AM- que 
presenta l’empresa i -com hem dit moltes vegades- només hi ha una part molt 
petita que ja veurem qui l’explotarà -perquè avui la pot explotar una empresa i 
demà una altra- destinada al tema d’alimentació. A més a més, la proposta és 
de dos edificis que estan molt clars en l’aspecte d’oci, i sobretot en la 
potenciació de l’oci familiar que és del que es va parlar des del principi. 
 
 Hi ha informe favorable de la Direcció General de Comerç, d’una 
Conselleria que ostenta Esquerra Republicana de Catalunya, ho deixa clar, i 
evidentment, nosaltres el que fem és ser conseqüents amb els passos que han 
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donat tant l’Ajuntament del Prat com l’Ajuntament de Cornellà, que davant del 
que s’ha aprovat perquè és l’aprovació definitiva del planejament que ja s’ha 
fet, doncs hi ha els passos que toquen per part d’aquest ajuntament. 
 
 Respecte al tema d’impactes i dades, recordar -si no ho tinc entès 
malament- que hi ha hagut dues reunions extraordinàries de la Comissió 
Informativa d’Interior, on s’han presentat les dades d’un estudi i una altra 
també d’un altre estudi que feia el propi Consorci sobre el tema del perfil dels 
usuaris del comerç local.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 ÀREA D’URBANISME I HABITATGE. 
 
 2.- Aprovar inicialment el projecte d’obres anomenat 
“Construcció de residència de la 3a. edat ‘Verdaguer’ i aparcament 
subterrani situat a l'avinguda de Salvador Allende”. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vist el projecte d’obres anomenat “Construcció de residència de la 
3 edat "Verdaguer" i aparcament soterrat situat a l'avinguda de Salvador 
Allende”, redactat pels arquitectes Sr. José Antonio Marín Sánchez i Sr. Juan 
de Ávalos, amb a col·laboració d’IDEISA i Master Ingenieria, Sociedad 
Anónima, i a executar per l’Empresa Municipal Desenvolupament  Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA), amb un pressupost d’execució per 
contracta d’11.931.935,10 euros, Impost sobre el valor afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe emes per l’Arquitecta Municipal Sra. Mariluz Araujo 
Cantón, en data 22 de febrer de 2006, respecte de la proposta d’aprovació 
inicial del projecte. 
 
 Vist el que disposen els articles 8 i següents del Decret 179/1995, 
de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels 
ens locals, així com el que estableixen els articles 234 i 235 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
Municipal i de Règim local de Catalunya. 
 
 Vist l’informe emès en data 22 de febrer de 2006, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 
 Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, aquesta Alcaldia-Presidència proposa 
al Ple d’aquest Ajuntament, l’adopció del següent 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar inicialment el projecte d’obres anomenat 
“Construcció de residència de la 3 edat ‘Verdaguer” i aparcament soterrat 
situat a l'avinguda de Salvador Allende”, redactat pels arquitectes Sr. José 
Antonio Marín Sánchez i Sr. Juan de Ávalos, amb a col·laboració d’IDEISA i 
Master Ingenieria, Sociedad Anónima, i a executar per l’Empresa Municipal 
Desenvolupament  Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA), amb un 
pressupost d’execució per contracta d’11.931.935,10 euros, Impost sobre el 
valor afegit inclòs. 
 
 Segon.-  Sotmetre l’aprovació de l’esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
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Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació, per tal 
que les persones que es considerin interessades puguin efectuar les 
al·legacions,  reclamacions i/o suggeriments que estimin convenients.  
 
 Tercer.- Transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
presentat al·legacions, reclamacions i/o suggeriments que suposin 
modificacions al projecte, aquest s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Quart.- Notificar el present acord els arquitectes Sr. José Antonio 
Marín Sánchez l’Empresa Municipal Desenvolupament  Urbà de Cornellà, 
Societat Anònima (EMDUCSA), i Sr. Juan de Ávalos, Master Ingenieria, 
Sociedad Anónima, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, com a President-Delegat 
de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi 
Ambient, senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que això respon a allò que ha passat en el punt 4 de l’Ordre del 
Dia del Ple on s’ha aprovat la permuta que s’ha de fer a Emducsa, i és 
l’aprovació inicial del projecte d’obres anomenat “Construcció de residència de 
la 3 edat”. 
 
 Ve d’urgència perquè pensava que podia passar a aprovar-se per 
Junta de Govern perquè, com que al final ho paga Emducsa, però no, com  
l’import puja gairebé dotze milions d’euros, ha de ser per aprovació del Ple . 
 
 Contempla una residència d’unes 160 places, més un aparcament 
de gairebé unes 400 places. 
 
 Com això trigarà temps en començar, en la propera Comissió 
Informativa, s’ensenyarà el projecte detingudament perquè tots coneixeu tant 
la residència com el pàrquing. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 

 

 En aquest moment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio 
Balmón Arévalo, per manifestar que, abans de començar la part de control, 
vull exposar una formalitat –ho dic perquè en la Junta de Portaveus no ens 
vam adonar i, per tant, tampoc vull dir que s’hagi creat un precedent-. És que 
hi ha tres mocions presentades pel Grup d’Esquerra Republicana i, per tant, 
hi hauria de renunciar a alguna, perquè només es poden presentar dues 
mocions. 
 
 No vam caure, no va venir cap representant d’ERC-AM a la Junta de 
Portaveus i perquè cap Grup digui que un dia es va deixar passar, és una 
formalitat però, com que moltes vegades filem tan prim, doncs m’obliga a filar 
prim. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que trauré una de 
les mocions, és evident. 
 
 Hem parlat després d’aquell dia i hi hagués estat bé que en alguna 
d’aquestes converses se m’hagués dit que avui arribaríem a aquesta situació, 
simplement per poder valorar amb el Grup quines de les dues que 
presentàvem és la que passaríem al Ple pròxim. Per tant, tractaríem en aquest 
Ple la Moció sobre les taxes d’entrades de vehicles a través de les voreres, 
sobretot perquè el company de Convergència ja ha presentat una esmena. 
 
 Pren novament la paraula el senyor Alcalde, per manifestar que 
molt bé, ho agraeixo molt, per tant, quedaria fora la tres i d’aquesta manera es 
compliria allò que diu el ROM. 
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II 
 

PART DE CONTROL 
 

MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 1.- Moció dels Grups Polítics Municipals del PSC (PSC-PSOE)-
PM, d’ICV-EA-EPM, d’ERC-AM i de CiU, pel reconeixement de la 2ª 
República i als consistoris de la nostra ciutat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Durant els primers anys de l’anomenada transició, la memòria 
històrica i la veritat dels fets de la Guerra Civil i la repressió subsegüent, que 
havien estat sistemàticament negades pel franquisme, van ser obviades i 
silenciades. Ni que només fos per aprendre la lliçó d’allò que mai no hauria de 
tornar a passar, hauríem de fer l’acte de justícia històrica de recordar i, si cal, 
homenatjar, aquells que s’ho mereixen. Un acte així no causarà cap víctima i, 
en canvi, servirà per rescabalar les persones que van ser víctimes de l’odi 
desfermat per la repressió i que, tot i el temps transcorregut, ho continuen 
sent. No podem permetre que quedin en l’oblit les més de 30.000 persones 
afusellades a l’Espanya en les fosses del silenci. I tampoc no podem permetre 
que quedi en l’oblit el paper que la societat i, al front de la mateixa, els nostres 
alcaldes de la República varen jugar en l’avanç de la transformació de la 
nostra societat, en defensa de les llibertats individuals i col·lectives i per la 
justícia social.  
 
 El 9 de desembre de 1931, les Corts republicanes van promulgar la 
Constitució més avançada del seu temps, que en l’article primer definia l’Estat 
espanyol com “una república democràtica de treballadors de tota classe, que 
s’organitza en règim de llibertat i de justícia”. La 2a República va aixecar l’ànim 
del poble amb un programa alternatiu a la vella Espanya cacic de la 
Restauració, un programa de canvi social basat en la reforma agrària i el 
protagonisme del moviment obrer, la separació de l’Estat i de l’Església, el 
control democràtic dels cossos armats, una ambiciosa feina educativa i 
cultural i una resposta política a la pluralitat nacional de l’Estat espanyol, en 
què es reconeixien els estatuts d’autonomia de Catalunya, Euskadi i Galícia. 
Entre els principals avanços, la República va obrir la porta a la participació 
política de les dones, que van conquerir el dret a vot, el matrimoni civil i el 
dret al divorci. La República és una forma d’Estat de què els ciutadans i les 
ciutadanes es van dotar de manera democràtica, i que va ésser truncada pel 
cop d’Estat del 18 de juliol de 1936, encapçalat, entre d’altres, pel general 
Francisco Franco.  
 
 Les pràctiques obstruccionistes fetes per uns governs o altres, de la 
transició ençà, especialment intensificades en els darrers vuit anys del govern 
del PP, posen de manifest l’extrema debilitat de la cultura democràtica a 
Espanya. L’Estat espanyol no ha adoptat cap mesura per revisar i anul·lar els 
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processos vergonyants que van conduir a l’execució a milers de ciutadans i 
ciutadanes durant la dictadura. La memòria de la gent afusellada en defensa 
del govern de la República, legítimament constituït pel vot popular, ha estat 
bandejada durant tots aquesta anys. 
 
 L’actual govern de Catalunya, en el seu “Acord del Tinell”, es 
compromet a recuperar la memòria històrica i impulsar el Memorial 
Democràtic. 
 
 Diverses entitats ciutadanes, partits polítics i el propi Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat ha realitzat un seguit de tasques culturals i 
d’informació per tal de recordar i recuperar la memòria històrica d’aquesta 
etapa. 
 
 Avui en dia moltes persones grans que van viure aquella etapa 
esperançadora, i que van combatre en la cruel Guerra Civil, segueixen amb 
nosaltres. Van patir també quaranta anys de dictadura, privats de llibertats i 
drets bàsics i, amb l’arribada de la democràcia, han hagut d’esperar que se’ls 
comenci a reconèixer la lluita i defensa del govern legítim de la República que 
representava la voluntat majoritària de la ciutadania de l’Estat espanyol.  
 
 Per tot això, els grups municipals del PSC (PSC-PSOE)-PM, ICV-EA-
EPM, ERC-AM I CiU proposa al Ple Municipal l’adopció del següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Reiterar la condemna a l’aixecament militar  del 18 de 
juliol de 1936, contra el poble i el govern legítim de la 2a República. 
 
 Segon.- Saludar i recordar la 2a República, en el seu 75è 
aniversari, i el gran llegat que suposa per a les nostres generacions, per tal de 
retre homenatge a totes les persones que van creure i van defensar l’Estat 
republicà. 
 
 Tercer.- Instar a la Generalitat de Catalunya per a que instauri un 
dia de la recuperació de la memòria històrica. 
 
 Quart.- Donar suport als possibles actes ciutadans o institucionals 
que s’organitzin en nostra ciutat amb motiu d’aquest esdeveniment, i, com 
record als regidors i alcaldes de la República. 
 
 Cinquè.- Donar suport a les iniciatives ciutadanes, si escau, per 
dedicar un espai públic en record d’aquests regidors i alcaldes.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, senyora 
Carmen Romero López, es fa una explicació de la Moció, manifestant que, en 
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principi, va ser una iniciativa del Grup d’ICV-EA-EPM, però hem volgut en tot 
moment que fos una Moció unitària de tots els grups nacionalistes i 
catalanistes, perquè creiem que valia la pena en el 75è aniversari de la 
República fer algun esment, acte o algun tipus de recordatori que pugui servir 
sobretot per al nostre jovent.  
 
 El senyor Miguel López hi havia fet una intervenció, i jo el supleixo 
però no la llegiré tota, i l’única cosa que faré és destacar algunes coses. 
 
 Nosaltres creiem que és una Moció que, tal com diu el títol, és pel 
reconeixement de la 2a. República i els consistoris de la nostra ciutat, i el que 
volem fer en aquest acte és precisament això des d’aquest Consistori 
democràtic –com eren també els consistoris de la 2a. República-, reconèixer a 
aquells consistoris i també els seus alcaldes, les persones que estaven al 
davant d’aquells consistoris. 
 
 Volem dir quins eren els alcaldes, com a mínim perquè pugui 
quedar en acta perquè creiem que val la pena tenir-los en compte. Van ser 
alcaldes durant tot aquell període Llorenç Marigó del PRR, Isidor Coma d’ERC, 
Amadeu Fabrés del PSUC, Lope Insa d’ERC, Jaume Lloret del PSUC i Josep 
Berruezo de la CNT. 
 
 Nosaltres no pretenem aixecar més problemes. En principi recordar 
que la memòria s’ha de mantenir viva, que encara hi ha moltes situacions que 
provenen d’aquell aixecament il·legítim en contra de la democràcia i del que hi 
havia votat el poble i que, per tant, val la pena que les noves generacions 
recordin que en un moment determinat es va usurpar el poder d’una manera 
cruenta que va suposar una guerra entre el poble, i en contra totalment de la 
democràcia,  del que hi havia estat votat i elegit pel poble. 
 
 Creiem que avui és un dia important perquè també coincideix amb 
una altra data que són els 25 anys d’un intent golpista, -com va ser també 
l’enderrocament de la República-. Ha coincidit així, espontàniament, però és 
un bon moment per recordar que la nostra ciutat va tenir uns alcaldes que 
eren democràtics i que val la pena que les propostes que es fan -que han estat 
consensuades per tots els grups- es puguin tirar endavant. 
 
 Instar a la Generalitat de Catalunya perquè instauri un dia de 
recuperació de la memòria històrica. Donar suport als possibles actes 
ciutadans o institucionals que s’organitzin en la nostra ciutat amb motiu 
d’aquest esdeveniment, i com record als regidors i alcaldes de la República i 
donar suport a les iniciatives ciutadanes –si s’escau- per dedicar un espai 
públic en record d’aquells regidors i alcaldes. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que estan d’acord i hem 
donat suport a aquesta Moció perquè creiem que durant molts anys ha estat 
oblidat, ha hagut un interès d’oblit històric.  Crec que s’ha de donar a conèixer 
tota una època que sembla com si no hi hagués existís i realment sí que han 
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existit unes persones que van treballar per aquest poble i crec que mereixen 
l’homenatge dels seus ciutadans. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que evidentment 
nosaltres donem suport.  
 
 Volia comentar que per a nosaltres és molt important la recuperació 
de la memòria, sobretot perquè la transició la va esborrar i sobretot també 
perquè encara queden algunes persones de tot aquell període que tenen molt a 
explicar i que és el moment que ho facin, sinó es perdrà. 
 
 Especialment també la generació meva que som els que hem viscut 
la transició, vam néixer amb Franco –que per sort es va morir- i com a 
representant d’Esquerra veiem molt positives aquestes iniciatives per poder 
realment passar una pàgina i que tothom sàpiga què és el que va passar i que 
abans de Franco hi havia una democràcia. 
 
 Acte seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que vol 
fer un breu comentari, advertint que no votarem aquesta Moció. No votarem ni 
a favor ni en contra ni res, ja que per a nosaltres serà com si no passen per 
aquest Ple perquè creiem que no s’ajusta a reglament. 
 
 És una Moció ideològica, i com després diré en l’apartat de precs i 
preguntes, al PP se li ha negat l’entrada a l’Ordre del Dia d’una moció que crec 
que no hi havia cap motiu per tirar-la cap enrera, és un tema de la ciutat, de 
competència municipal i, per tant, davant aquesta discriminació, nosaltres –i 
només per aquest motiu- ens negarem a votar qualsevol moció que vingui de  
tipus ideològic. 
 
 Ara bé, sí que vull fer un incís en aquest tema de recuperar la 
memòria històrica. Estic d’acord en el punt de recuperar la memòria històrica 
d’aquells alcaldes de la República -res tinc en contra d’ells-, però si recuperar 
la memòria històrica fos una acció noble, valenta, si es fes amb objectivitat, 
veracitat i decència política, però cap d’aquestes qualitat està en l’exposició de 
motius de la que han anomenat vostès “Moció”, i que jo l’anomenaria un 
pamflet per a la confrontació, que això és el que fan vostès des de fa temps 
confrontació i després “cual frailes franciscanos” surten cridant que el PP és el 
que confronta a la ciutadania i a la societat.  
 
 Els vull dir una cosa i és que la història veritable –ens agradi o no 
ens agradi- és la que hi és, la que expliquen els fets, tal qual, el que ha passat. 
És molt tossuda, és tan tossuda que ni Franco amb quaranta anys que va 
estar al poder va poder fer-nos-la canviar, o sigui, després de mort segueix 
estant la veritat aquí i, per tant, quan ell no ho ha aconseguit en quaranta 
anys, mirin vostès què aconseguiran. No ho aconseguiran i jo els recomanaria 
que aqueixa memòria històrica la recuperessin també per l’altre bàndol, que 
van haver-hi molts afusellats.  
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 Vull dir-los una altra cosa, que recordin també la setmana tràgica 
de Catalunya que va ser abans de l’alçament nacional i recordin qui es va 
posicionar en contra de la República.  
 
 Els aconsello que llegeixin a un catedràtic d’història, al senyor Pio 
Moha, investigador històric reconegut -encara que no del seu gust-. Llegeixin-
lo i veuran què va passar, qui es va aixecar abans contra la República, qui ha 
estat, i els morts que van haver-hi abans de l’alçament de Franco, ja que van 
haver-hi molts morts que no els va fer Franco.  Aleshores, recuperem també la 
memòria del Camp de la Bota, i també de Paracuellos del Jarama i recuperem 
també a qui va matar a aquestes quatre mil i escaig de persones, entre ells dos 
mil nens que estan en la història i vostès els volen tapar ben tapats. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que el PSC 
dóna suport a aquesta Moció.  
 
 Crec que és de pura competència d’aquest Ple recordar a altres 
companys que van estar en aquest Ple i, per tant, com que estem recordant als 
nostres anteriors regidors i alcaldes que han estat membres d’aquest Ple, això 
és una pura competència municipal. 
 
 Dir també que el PSC està d’acord amb els actes que es facin de 
recuperació de la memòria històrica, no per revenja -com s’ha volgut dir per 
part de la representant del PP- o per burxar en les ferides. Nosaltres pensem 
que durant molt temps les atrocitats d’una part i la memòria d’una part s’ha 
recuperat perfectament i s’ha explicat i hi ha alcaldes d’aquest consistori en 
temps de la dictadura que van ser alcaldes no democràtics que tenen carrers i 
places en aquest poble, i em sembla que aquest ajuntament no ha tret cap, 
sinó que els ha deixat tots, i em sembla un acte de decència política recuperar 
altres membres d’aquest consistori i d’alguna manera recordar-los ja que 
durant molt temps no se’ls havia recordat. Per això és pel que el PSC donarà 
suport a aquesta Moció. 
 
 Novament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal d'ICV-
EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per manifestar que, he volgut ser 
suau i crec que tots també quan hem defensat aquesta Moció. Ho hem fet des 
del punt de vista més local, des del punt de vista en què realment hi ha una 
història que diu que hi havia una Constitució democràtica al desembre de 
1931, que va ser una Constitució avançada que treballava per les llibertats i 
per uns determinats valors i que al juliol de 1936 això va quedar totalment 
fora de joc, perquè d’una manera il·legítima  va haver-hi un aixecament 
militar, o sigui, en contra d’allò que no els agradava. 
 
 Per tant, això són els fets, això és la realitat i què volem dir?, doncs 
exactament això, reconèixer que va ser un període que després van passar 
quaranta anys totalment, no desapercebut sinó al contrari, que va tenir una 
forta “mala premsa” en contra, i que es va intentar en llibres de text en tota 
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l’educació que s’estava fent posteriorment, inculcar a tot el jovent que els seus 
avis o els seus pares havien estat dolents perquè volien la llibertat de la gent. 
Això és el que s’ha de tornar una altra vegada al seu lloc, s’ha de tornar a dir 
la veritat que poc a poc s’ha anat dient i que no passa res, que aquell vel que 
comentava el senyor Artís, que després de la guerra va passar i que ha durat 
molts anys, doncs ja és hora que aquest vel es comenci a córrer una mica i 
que realment veiem què hi ha al darrere i darrere hi ha la veritat. Cinc anys –
des del nostre punt de vista- fructífers, democràtics d’un tipus de treball per a 
la gent, per a la democràcia, per al poble, molt diferent del que va suposar 
després la dictadura de quaranta anys. 
 
 A Cornellà hi van haver un seguit d’alcaldes, uns consistoris que 
estic segura que van treballar en aquest sentit i, per tant, el que demanem és 
el reconeixement a aquestes persones de la mateixa manera que fa uns anys 
vam reconèixer a la gent que va treballar durant la dictadura, el moviment 
antifranquista, doncs de la mateixa manera, a persones demòcrates, lliures 
que tenien uns valors que per a nosaltres encara són vius, i que tenen molt a 
ensenyar-nos a nosaltres i a la generacions futures. 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió  el Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor Manuel Jesús Casado Ruiz. 
 
 Seguidament pren la paraula novament la senyora Mª Isabel 
Espinosa Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per 
manifestar que no tenen res en contra de què es recuperin els alcaldes de la 
República, ja ho hem dit, però el que sí tenim en contra és de la confrontació 
que s’està provocant, no amb aquesta espècie de pamflet, sinó amb alguns 
més que s’estan fent i estem en contra. Vostès estan aconseguint reobrir les 
dues espanyes que s’havien firmat en la transició i que ho havien signat els 
seus representants també, i vostès estan aconseguint que tornin a sorgir les 
dues espanyes. Doncs molt bé, estem tots, cadascú en una posició pel que 
estic veient. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestant que, s’ha fet el debat i el que estem aprovant és el 
que estem aprovant, no parlem del PP. En la Moció no hi ha cap referència al 
Partit Popular, ni tampoc veig cap referència a cap Espanya, parlem d’una 
única Espanya, una Espanya que també va existir i que durant molts anys ha 
estat negada.  
 
 Només fem això, amb normalitat que és com es fan les coses, tornar 
a recuperar i a parlar les coses sense complexes, que és el que “toca” i a parlar 
també de Cornellà, perquè si aquesta Moció no hi hagués parlat de Cornellà, 
evidentment, no hi hauria passat per aquest Ple. 
 
 En aquest moment s’absenten de la sessió les Regidores del Grup 
Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i Mª José Díaz 
Algarín. 
 



61 

 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció:  
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín, per aplicació de l’article 128 del 
Reglament Orgànic Municipal. 
 

Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 En aquest moment s’incorporen a la sessió  les Regidores del Grup 
Municipal del PP, senyores Mª Isabel Espinosa Fernández i Mª José Díaz 
Algarín.  
 

 

 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM,  sobre la 
reducció de la taxa per les entrades de vehicles a través de les voreres.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que de manera setmanal s’instal·la  en tres barris de la nostra 
ciutat –Centre, Gavarra i Sant Ildefons -, el mercat ambulant setmanal. 
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 Atès que existeixen, segons la resposta a la nostra pregunta del mes 
anterior per part del Tinent Alcalde d’Interior i  Comerç de 13 guals afectats en 
la zona del Mercat Marsans, 16 a la zona del Mercat Centre i no havent-n’hi  
cap a la zona del Mercat Sant Ildefons que tinguin l’entrada i/o la sortida 
bloquejada un matí a la setmana per la instal·lació a la via pública de 
l’esmentat mercat. 
 
 Atès que la taxa es defineix com el preu o quota fixada per 
l’autoritat corresponent per determinar el cost d’un bé o d’un servei públic.  
 
 Atès que aquest servei no es dóna un cop per setmana en els casos 
esmentats. 
 
 Proposem al Plenari municipal l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Únic.- Que es redueixi l’import de la taxa proporcionalment als dies 
que no és pot fer ús d’aquest  servei.”  
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que han presentat 
aquesta Moció perquè ens hem adonat que hi ha una sèrie d’entrades de 
pàrquings a cases que, com que hi ha uns mercats ambulants instal·lats als 
mercats Marsans, Centre i Sant Ildefons, afecten a una sèrie de guals on no es 
pot entrar ni sortir del gual durant mig dia, per tant, crèiem que és de justícia 
que la gent pagui la taxa pel servei que se li presta i no pel que no es presta. 
 
 Un cop confirmats el nombre de guals afectats, són 13 al mercat 
Marsans i 16 al mercat Centre, no havent-n’hi cap al mercat de Sant Ildefons, 
per tant demanem que es redueixi l’import de la taxa de manera proporcional 
als dies que no es pot fer ús d’aquest servei en aquests guals dels mercats 
Marsans i Centre. 
 
  En aquest moment s’incorpora a la sessió  el Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor Manuel Jesús Casado Ruiz. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que han presentat una 
esmena a la Moció, perquè reconeixent el problema que pot ser per a aquests 
veïns no poder utilitzar l’entrada del pàrquing aquests dies, creiem que ara no 
és el moment de discutir-ho perquè, tal com explico a l’esmena, les 
ordenances fiscals es revisen i s’aproven a l’últim trimestre de l’any i per això 
proposem modificar l’acord amb el text següent: 
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 “Estudiar durant la revisió de les taxes per l’any 2007 la possible 
reducció o bonificació de l’import de la taxa proporcionalment als dies que no 
es pot fer ús d’aquest servei.” 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que el 
nostre Grup votarà en contra per dues raons.  
 
 La primera perquè “no toca”, les taxes es toquen quan es 
discuteixen, tots les tenen amb temps i tothom pot presentar en el seu 
moment, les modificacions que li semblin que s’han de discutir.  
 
 També haig de dir que els veïns tenen un moment determinat per 
fer esmenes que és quan estan en exposició pública i serà el Ple qui ho acabi 
discutint. 
 
 Això no ha passat i, per tant, no és el moment d’aprovar-ho, i si el 
Grup d’ERC-AM vol, quan toqui la revisió de la taxa posar-ho a discussió, 
doncs ja ho discutirem aleshores.  
 
 Aquesta és la raó principal i després dir que no estem parlant d’un 
cop a la setmana, sinó d’unes hores a la setmana, per tant, estaríem parlant 
de 365 dies per 24 hores i restaríem aquest tros, per això potser estem parlant 
de cèntims d’euro, més o  menys, per tant votarem en contra per aquestes 
raons. 
 
  Acte seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup votarà a 
favor d’aquesta Moció perquè creiem que és de justícia perquè si se’ls està 
cobrant per utilitzar un gual i vostès per les obres que generen, bé, en el 
mercat ambulant i en les obres que és una altra de les esmenes que vàrem fer 
el Grup Popular a les Ordenances i no les varen acceptar vostès, per tant, no 
estan en les Ordenances perquè no les van acceptar. 
 
 Nosaltres vàrem demanar que s’eximís d’impostos als carrers que 
fos impossible entrar, parlàvem de carrers, sobretot als comerços ja que quan 
hi ha obres se’ls perjudica i en aquest cas és el mateix, per tant crec que no fa 
falta ajustar les ordenances perquè, a més, són carrers assenyalats i en dies 
assenyalats, no serà tot l’any, no té perquè haver una Ordenança per això, i si 
n’hi ha tampoc és necessària ara mateix. 
 
 Crec que és de justícia no cobrar pel que no es dóna,  fer el contrari 
em sembla com,  no sé, no vull dir la paraula,  està en el diccionari. 
 
 Seguidament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal d'ICV-
EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per manifestar que per a nosaltres 
és una mica difícil definir si és un no o una abstenció, perquè, per una banda, 
pensem que no és el moment adequat per discutir-ho ara, i, per una altra 
banda, pensem que la casuística pot ser enorme.  
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 La Regidora del PP parlava del tema d’obres, però clar, el tema 
d’obres també significa uns avantatges després pel propi comerç però co 
compensaran després a la ciutat per obtenir aquests beneficis, o sigui, és que 
entrem en un joc una mica perillós i potser també el veïnat  té dret a dir 
alguna cosa, i hi ha moltes casuístiques. 
 
 Penso que amb una mica més de calma es pot tractar en el moment 
adequat, veient una mica què suposa tot i quin pot ser el tipus de 
bonificacions o d’ajuts que es poden donar en aquests casos, perquè si no, la 
veritat és que qualsevol pot venir a demanar qualsevol cosa i tindrem el 
problema de què, si es fan obres, doncs malament, i si no es fan, pitjor. Si 
s’arregla una cosa i si no sempre hi ha algun perjudicat,  i sempre hi ha un 
beneficiari que tampoc reconeix que ha estat beneficiat, i bé, és un joc una 
mica difícil. 
 
 Novament intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que creu que tot plegat, més 
enllà que hi hagi un període –que suposo que existeix i per això ho dieu- tot és 
voler-ho, perquè el mes passat, es van modificar els articles de l’Ordenança de 
Convivència on es canviaven imports i es canviaven sancions, per tant, les 
parts econòmiques durant l’exercici es canvien, per això pensem que si es vol, 
es pot. 
 
 Seguidament pren la paraula novament el senyor Nèstor Artís i 
Villena, com a Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que 
votaran a favor si s’accepta la nostra esmena. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que aquest tema “toca” quan “toca”, i ja s’abordarà al seu moment, 
perquè no tinc cap problema en abordar aquestes situacions i d’altres. Pensem 
que, en tot cas, valdria la pena saber què és una taxa, com es gestiona, i tota 
una sèrie de qüestions que serien importants per fer propostes que siguin 
realitzables i  no propostes que crec que no respecten molt la realitat. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació l’esmena a la Moció presentada pel Grup de CiU, 
és rebutjada per majoria absoluta dels assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
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Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció presentada pel Grup d’ERC-AM, és 
rebutjada per majoria absoluta dels assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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 3.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, sobre 
l'habilitació d'espais destinats a acollir pintures urbanes del tipus 
"grafits".  
 
 
 Arribant a aquest punt el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
manifesta que aquest punt ha estat retirat i queda fora de la sessió tal com 
s’ha comentat abans. 
 
 
 
 
 4.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que malauradament i lamentablement, com cada mes 
passaríem a informar al Ple Municipal sobre les dones mortes víctimes de 
violència. 
 
 Des de l’últim Ple del mes de gener han estat 7 les dones mortes 
víctimes de la violència masclista. Durant l’any 2006 han estat 15 les dones 
mortes per aquesta situació. 
 
  
 
 
 5.- Precs i preguntes. 
  
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que el Grup Municipal d’ERC-AM, ha presentat dues 
preguntes per escrit que diuen el següent: 
 
 
 “Voldríem tenir resposta a les preguntes següents sobre el nou 
estadi de rugbi: 
 

1. El nou estadi d’Atletisme ha tingut l’assessorament tècnic del 
personal de l’àrea d’esports de l’Ajuntament de Cornellà?  

 
2. Si no ha estat així, qui ha realitzat l’assessorament tècnic per a la 

construcció del nou estadi? 
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3. Perquè els laterals del carril de la carrera de salt de longitud són 
d’asfalt, en comptes de ser de tartam? 

 
4. Perquè els fosos de salt són tant estrets? 
 
5. Perquè no hi ha gàbies pels llançaments i es impossible realitzar els 

llançament de javelina, ja què ho impedeix els pals de rugbi? 
 
6. La tanca que delimita la pista es troba molt a prop del carril vuitè, 

perquè no s’ha respectat una distància mínima que faciliti 
l’entrenament en aquest carril? 

 
7. Com és que la distància entre la pista d'atletisme i el camp de joc de 

rugbi és inferior a la que hi havia a l'antic Estadi? 
 
8. Perquè als atletes no se’ls permet trepitjar la gespa? 
 
9. Perquè els entrenadors i atletes només poden fer servir un accés a 

la pista, havent de saltar contínuament una balla? 
 

10. Perquè el matalàs de la perxa no s’adapta als saltòmetres? 
 
11. Finalment, quan es preveu que estarà acabat l’accés per a vianant a 

la instal·lació i quan es posaran les mesures de seguretat per evitar 
possibles accidents a l’hora de travessar la carretera?.” 

 
 
 Aquesta pregunta ha estat contestada per escrit per la Regidora-
Delegada de l’Àrea de Cultura, Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut,  
senyora Rocío García Pérez, on diu el següent: 

 
• Que l’elaboració del projecte tècnic de construcció del nou Estadi ha 

tingut l’assessorament tècnic del Departament d’Esports d’aquest 
Ajuntament en converses permanents amb el president del Club 
d’Atletisme, Cornellà Atlètic, i amb la Federació Catalana 
d’Atletisme. 

 
• Que s’està treballant diàriament en els reparacions que manquen 

per fer per deixar la instal·lació acabada i homologada, i que totes 
aquestes també han estat parlades i detallades amb el mateix club 
que ha pogut dir les necessitats que té l’entitat i els atletes que la 
fan servir. 

 
• Que les mides dels fosos i les distàncies de la pista són recollides 

per la normativa específica que té la Federació Catalana d’Atletisme 
i informades al club. 
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• Que a l’Estadi hi ha altres esports que han de conviure i fer servir la 
instal·lació i que s’han marcat uns criteris generals per garantir la 
seguretat i el bon ús d’aquest equipament esportiu. 

 
 
 La segona pregunta presentada pel Grup Municipal d’ERC-AM diu 
el següent: 
 
 “Hem constatat que de les xemeneies del Tanatori Servisa instal·lat 
a la nostra ciutat sovint surt fum de color negre. 
 

1. Voldríem saber si l’Ajuntament té constància d’aquest fet i si s’ha 
posat en contacte amb l’empresa per tal que resolgui aquesta 
deficiència? 

 
2. Voldríem saber si l’Ajuntament ha estat informat de quin tipus de 

filtres fa servir l’empresa i de la freqüència amb què fa el 
manteniment dels mateixos?.” 

 
 Aquesta pregunta ha estat contestada per escrit pel Regidor-Delegat 

de l’Àrea  d’Interior i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, que diu el 
següent: 

 
 “Totes les instal·lacions de referència compleixen la normativa i, per 
tant, han estat informades favorablement per l’Oficina de Gestió Ambiental 
Unificada i pel Departament de Sanitat i Seguretat de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Complint d’igual manera l’establert al decret 323/1994, de 4 de 
novembre.”  
 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que té un prec que, 
de fet,  ja ho he comentat més d’una vegada, que seria d’agrair que quan se’ns 
diu que se’ns farà arribar una informació, doncs que se’ns faci arribar.  
  
 Després que, si aconseguíssim que les preguntes responguessin a la 
pregunta exacta, doncs aniria millor. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que porta un prec i 
desconeix a qui ho ha d’adreçar, no sé si a la senyora Secretària o al senyor 
Alcalde. 
 
 Prego que atès el que exposat sobre la Moció que ha entrat en el 
registre i suposo que està en Secretaria, intervenint en aquest moment el 
senyor Alcalde per manifestar que, a la senyora Secretària no se li adrecen 
precs. 
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 La senyora Espinosa manifesta que vol que s’argumenti 
jurídicament i motivadament el per què se m’ha negat l’entrada de la Moció a 
l’Ordre del Dia d’aquest Ple, vull que sigui motivada i per escrit el per què s’ha 
rebutjat. 
 
 El senyor Alcalde especifica que és un prec.  
 

   
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint hores, de la qual s’estén la 
present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària General, que ho certifico. 


